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R O M A N I A 
JUDEŢUL TIMIŞ 
CONSILIUL JUDEŢEAN 
 

PROCES VERBAL  
încheiat în  şedinţa ordinară a Consiliului judeţean Timiş 

în data de  26 septembrie 2012  
 
 
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 

Doamnelor şi domnilor, 
Înainte de a începe şedinţa de astăzi aş vrea sa vă informez, că începând de azi vom 

trece la procedura de vot electronic, iar pentru acest lucru, colegii de la tehnic ne vor explica 
care sunt modificările, astfel încât toată lumea să înţeleagă exact procedura de vot.  Sper ca 
de-acum înainte să nu mai existe acele animozităţi care au fost create de  vechiul sistem de 
vot. Prin noul sistem de vot se va afişa odată cu procedura de vot şi modalitatea de vot a 
fiecăruia dintre noi, astfel, încât, vom ştii chiar din timpul şedinţei cine cum a votat pentru 
fiecare punct înscris pe ordinea de zi.  

De asemenea, vă anunţ că o să fie o şedinţă destul de lungă şi sper ca 
dumneavoastră să aveţi răbdarea necesară, astfel încât să putem încheia cu bine această 
şedinţă.  

Prin urmare, declar deschisă şedinţa ordinară a Consiliului judeţean Timiş şi vă anunţ 
că sunt prezenţi un număr de 35 consilieri judeţeni din 36 consilieri judeţeni în funcţie. 
Lipseşte domnul consilier judeţean Costa Cosmin.  

Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr. 261/20.09.2012 şi a fost adusă la 
cunoştinţă publică prin publicarea pe site-ul propriu şi comunicare către mass-media. 

La şedinţă participă, în calitate de invitaţi, şefi de compartimente şi specialişti din 
aparatul propriu, conducătorii unor instituţii şi servicii publice de sub autoritatea consiliului 
judeţean, precum şi reprezentanţii mass-media.  

Vă prezint, în continuare, ordinea de zi a şedinţei: 
1) -  Întrebări, interpelări. 
2) - Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului rectificat al Judeţului Timiş pe anul 

2012. 
3) -  Proiect de hotărâre privind repartizarea unor sume pentru echilibrarea bugetelor 

locale pe anul 2012. 
4) - Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii CJT nr. 24/2012 privind aprobarea 

Acordului de parteneriat cu Municipiul Timişoara şi Comuna Dumbrăviţa pentru 
proiectul "Extindere reţea troleibuz Dumbrăviţa". 

5) - Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii CJT nr. 39/2012 privind propunerea 
de aprobare a proiectului "Extindere reţea troleibuz Dumbrăviţa",  
a documentaţiei tehnico – economice şi analizei cost – beneficiu a investiţiei. 

6) - Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii CJ Timiş nr. 91/2011 privind 
aprobarea proiectului de investiţie “Valorificarea potenţialului turistic transfrontalier 
incluzând piste de cicloturism de-a lungul râului Bega, în aval de Timişoara". 

7) - Proiect de hotărâre privind aprobarea dezmembrării unui teren în suprafaţă de 60 
ha pentru realizarea obiectivelor de investiţie „Parc tehnologic pentru energie 
alternativă Timişoara” şi ”Parc fotovoltaic pentru producţie energie a judeţului Timiş”. 

8) - Proiect de hotărâre privind aprobarea  modificării convenţiei nr. 8286/2009. 
9) - Proiect de hotărâre privind aprobarea ocupării zonei drumului judeţean 591 la km 

27+050 stânga  de către  SC ”Teracenei„ SRL Timişoara. 
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10) - Proiect de hotărâre pentru modificarea art. 1, lit. a) din Hotărârea Consiliului 
Judeţean Timiş nr. 24/2011 privind stabilirea unor măsuri pentru spaţiile care fac 
obiectul contractelor suspendate pe durata reabilitării Bastionului „Theresia” 
Timişoara. 

11) - Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii unei construcţii din domeniul public în 
domeniul privat al judeţului Timiş în vederea demolării. 

12) - Proiect de hotărâre privind prelungirea dării în folosinţă gratuită a unor bunuri 
imobile din proprietatea publică a judeţului Timiş către unele instituţii publice. 

13) - Proiect de hotărâre privind prelungirea dării în administrare a imobilului situat în 
oraşul Gătaia, str. Carpaţi nr. 106/a. 

14) - Proiect de hotărâre privind prelungirea dării în folosinţă a unor autovehicule. 
15) - Proiect de hotărâre pentru completarea Normativului privind dotarea cu 

autovehicule şi consumul lunar de carburanţi. 

16) - Proiect de hotărâre privind modificarea “Programului de transport judeţean de 
persoane prin curse regulate pentru perioada 01.07.2008 - 30.04.2013”. 

17) - Proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii licenţelor de traseu pentru efectuarea 
transportului public de persoane prin curse regulate speciale unor operatori  de 
transport rutier. 

18) - Proiect de hotărâre privind modificarea componenţei Comisiei paritare pentru 
asigurarea propunerilor de atribuire a serviciului de transport public de persoane 
prin servicii regulate şi de atribuire a licenţelor de traseu.  

19) - Proiect de hotărâre privind arondarea comunei Dudeştii Noi la Serviciul Public 
Comunitar Local de Evidenţă a Persoanelor Dudeştii Noi. 

20) - Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentantului judeţului Timiş în 
Adunarea generală a „Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară Vest pentru 
Managementul Situaţiilor de Urgenţă - ADIVEST”. 

21) - Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentantului judeţului Timiş în 
Adunarea generală a „Asociaţiei pentru Managementul Energiei Timiş”. 

22) - Proiect de hotărâre pentru aprobarea modificării şi completării componenţei 
Comisiei Tehnice de Amenajare a Teritoriului şi Urbanism a judeţului Timiş. 

23) - Proiect de hotărâre pentru modificarea Organigramei şi Statului de funcţii ale 
Direcţiei pentru Administrarea Drumurilor şi Podurilor Judeţene Timiş. 

24) - Proiect de hotărâre privind constituirea unei Comisii speciale pentru analizarea 
Regulamentului de organizare şi funcţionare a Consiliului judeţean Timiş şi  
formularea de propuneri pentru modificarea şi completarea acestuia. 

25) - Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanţilor Consiliului judeţean Timiş 
în Comitetul de organizare pentru constituirea Autorităţii Teritoriale de Ordine 
Publică a judeţului Timiş, respectiv a membrilor ATOP. 

26) - 
 

Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanţilor Consiliului judeţean Timiş 
în adunările generale ale unor societăţi comerciale la care judeţul Timiş este 
acţionar, şi propunerea de numire a reprezentanţilor în consiliile de administraţie ale 
acestora. 

27) - Proiect de hotărâre privind modificarea componenţei Comisiei de Evaluare a 
Persoanelor Adulte cu Handicap Timiş şi a Regulamentului de organizare şi 
funcţionare al acesteia. 

28) - Proiect de hotărâre privind numirea reprezentanţilor Consiliului Judeţean Timiş  
în Consiliile de Administraţie ale unor unităţi spitaliceşti din judeţul Timiş. 

29) - Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanţilor Consiliului Judeţean Timiş 
în consiliile de administraţie ale unităţilor de învăţământ special. 

30) - Diverse. 
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Având în vedere că punctul 28 şi 29 se referă la numirea reprezentanţilor consiliului 
judeţean în consiliile de administraţie ale unor unităţi spitaliceşti şi ale unităţilor de 
învăţământ special, şi pentru că liderii grupurilor consilierilor judeţeni nu au ajuns la un 
consens, vă propun ca aceste două puncte să fie scoase astăzi de pe ordinea de zi şi  
amânate pentru şedinţa de plen din luna octombrie. Sper că până atunci toate partidele se 
vor întâlni şi vor lua o decizie în acest sens.  

De asemenea, întrucât aceste două puncte, sper, cu acordul dumneavoastră să fie 
scoase astăzi de pe ordinea de zi, vă propun ca la Punctul 28 să fie introdus “Proiectul de 
hotărâre privind aprobarea Monografiei economico-militare a judeţului Timiş”, iar la Punctul 
29 – Diverse.  

Înainte de a supune la vot cele două amendamente, referitor la scoaterea celor 
punctelor 28 şi 29 de pe ordinea de zi şi introducerea unui nou proiect de hotărâre, rog 
colegii să vină să ne explice cum trebuie să procedăm pentru votul electronic. 

 
Domnul Dorin Jugar  – reprezentant aparat tehnic – sistem de vot  
După ce domnul preşedinte anunţă procedura de vot, pe aparatele de vot se va 

aprinde un led la butonul de prezenţă. Acesta este obligatoriu să fie apăsat întrucât el arată 
prezenţa dumneavoastră în sală, după care alegeţi şi apăsaţi, în funcţie de opţiunea 

dumneavoastră de vot, butonul cu + vot pentru,  butonul cu -  vot împotrivă şi butonul cu x 
– pentru abţinere. Noutatea la acest sistem de vot este faptul că după afişarea votului 
procentual şi grafic  apare şi exprimarea nominală a votului, respectiv, vom şti imediat cum 
am votat fiecare pentru că se va afişa numele fiecăruia  şi în dreptul său cum a votat (pentru, 
împotrivă sau abţinere).  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Explicaţiile fiind foarte clare pentru toată lumea, vom face înainte un vot de probă, 

după care trecem la votul efectiv pentru cele două amendamente şi pentru punctele înscrise 
pe ordinea de zi.  

După cum aţi observat, se afişează şi votul nominal, iar începând cu luna viitoare 
probabil vom reuşi să transmitem exprimarea votului şi on-line. Ne vom pregăti şi în cazul în 
care există neclarităţi aveţi posibilitatea să contestaţi imediat dacă votul dumneavoastră nu a 
fost aşa cum aţi dorit.  

De asemenea, colega noastră solicită să fie trecute şi iniţialele acolo unde coincid 
numele de familie (ex. Rus Alain şi Rus Georgeta) pentru a se ştii exact cine cum a votat. Vă 
rugăm să ţineţi cont de această solicitate şi să rezolvaţi problema până la următoarea şedinţă 
de plen.  

Cum toţi consilierii judeţeni au înţeles care este procedura de vot, supun la vot primul 
amendament, cel prin care vă propun scoaterea de pe ordinea de zi a punctelor 28 şi 29 şi 
amânarea lor pentru plenul din luna octombrie.  

Consiliul judeţean Timiş a aprobat amendamentul cu 29 voturi  “pentru”  din partea 
doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Titu Bojin, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, 
Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ioan, Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gavriliţă Bianca, Juravle 
Petru, Lăzureanu Aurel, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păscuţă Adrian, Pau 
Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu 
Pompiliu, Stancu Traian, Supuran Sorin, Szatmari Ştefan, Tiuch Cătălin, Vasile Marian, 
Zanfir Florian, 1 vot împotrivă din partea domnului Bojin Mihăiţă şi 6 abţineri din partea 
doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Cociobea Sorin, Cutu Dorin, Gaita Oana, Lelescu Tiberiu 
şi Martinescu Marius.  
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În continuare, supun la vot amendamentul prin care se propune introducerea la 
punctul 28 de pe ordinea de zi a Proiectului de hotărâre privind aprobarea Monografiei 
economico - militare a judeţului Timiş.  

Consiliul judeţean Timiş a aprobat amendamentul cu 33 voturi “pentru”  din partea 
doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Titu Bojin, Bojin Mihăiţă,  Bologa Gheorghe, Borha Liviu, 
Cocean Liviu, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ioan, Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gavriliţă 
Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, 
Păscuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus 
Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Supuran Sorin, Szatmari Ştefan, Tiuch Cătălin, 
Vasile Marian, Zanfir Florian, Bitea Nicolae,  Gaita Oana,  Martinescu Marius şi 2 abţineri din 

partea domnilor Cociobea Sorin şi Cutu Dorin. 
Domnul consilier judeţean Lelescu Tiberiu nu a votat.  
Supun la vot ordinea de zi cu modificările ulterioare aprobate.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat ordinea de zi cu 35 voturi “pentru”  din partea 

doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Titu Bojin, Bojin Mihăiţă,  Bologa Gheorghe, Borha Liviu, 
Bitea Nicolae,Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Cutu Dorin,Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ioan, 
Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gaita Oana,Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Martinescu Marius,  Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păscuţă Adrian, Pau 
Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu 
Pompiliu, Stancu Traian, Supuran Sorin, Szatmari Ştefan, Tiuch Cătălin, Vasile Marian, 
Zanfir Florian şi o abţinere din partea domnului Tiberiu Lelescu.  

 
Înainte de a trece la dezbaterea problemelor înscrise pe ordinea de zi, vă supun 

aprobării procesul  - verbal al şedinţei ordinare din 2 august 2012.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat procesul verbal al şedinţei din data de 2 august 

2012 cu 35 voturi “pentru”  din partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Titu Bojin, Bojin 
Mihăiţă, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Bitea Nicolae,Cocean Liviu, Cutu Dorin,Crăciunescu 
Gabriela, Daviţoiu Ioan, Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gaita Oana,Gavriliţă Bianca, Juravle 
Petru, Lelescu Tiberiu Lăzureanu Aurel, Martinescu Marius,  Mihoc Marcel, Moldovan Paul, 
Negoiţă Adrian, Păscuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Ritivoiu Mihai, 
Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Supuran Sorin, Szatmari Ştefan, 
Tiuch Cătălin, Vasile Marian, Zanfir Florian şi o abţinere din partea domnului Cociobea Sorin.  

 
 

Punctul nr. 1 – Întrebări, interpelări. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Dacă sunt întrebări sau interpelări? 
 
Domnul consilier judeţean Ilie Bertea 

 Aş vrea să vă informez că mi se semnalează de către consilierii locali ai Primăriei 
Coştei că până în prezent nu s-au plătit sumele cuvenite persoanelor reprezentante ale 
partidelor politice în secţiile de votare la alegerile locale.  
 Motivaţia a fost că  nu sunt bani. Din verificările efectuate a reieşit că sunt ceva bani în 
bugetul primăriei, atâta timp cât echipa de dansuri şi domnul primar au plecat, pe banii 
primăriei, la Herculane şi, mai mult decât atât, domnul primar a fost plecat în Spania.  
 Acestea fiind zise, vă solicităm să încercaţi o rezolvare pe cale amiabilă a acestei 
probleme pentru toţi reprezentanţii partidelor politice şi a celor de la PP DD.  
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 Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Vă promit că vom face verificări în acest sens. Sunt convins că este o situaţie izolată. 
Sper, totuşi, să nu mai existe motivaţia că nu sunt bani, pentru că începând de astăzi 
consiliile locale vor primi ceva bani atât de la noi, cât şi de la finanţe. Dacă mai sunt alte 
situaţii de acest gen vă rugăm să ne semnalaţi şi noi vom face  verificările necesare.  
 Noi am virat deja banii, iar Instituţia Prefectului judeţului Timiş urmează să facă 
dispoziţiile de plată către comisiile de votare.  
 
 Domnul consilier judeţean Lelescu Tiberiu 
 Am rugămintea ca  şedinţele de plen programate pentru ora 10,00 să înceapă la ora 
stabilită pentru că, în general se întâmplă să fim convocaţi pentru ora 10,00, iar şedinţele 
încep cu o întârziere de 20 – 30 minute de fiecare dată.  
 Cred că sub aspectul punctualităţii trebuie să stabilim ora exactă la care convocăm 
plenul pentru a putea fi în sală la acea oră şi să nu mai fim nevoiţi să aşteptăm aproximativ 
30 minute, lucru care nu mi se pare corect. Vă mulţumesc! 
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Din punct de vedere organizatoric observaţia dumneavoastră este corectă.  Vreau să 
ştiţi, totuşi, că nimeni nu stă degeaba la consiliul judeţean.  Sigur, vom găsi soluţia optimă 
pentru ca şedinţele de plen să înceapă exact la ora la care a fost făcută convocarea.  
 Întârzierea   a fost din dorinţa mea sinceră de a discuta cu dumneavoastră cele două 
proiecte pe care le-am scos de pe ordinea de zi. Nu e o motivare dar am propus scoaterea 
acestor două proiecte pentru a avea timp să facem o reaşezare a partidelor cu privire la 
desemnarea reprezentanţilor acestora în consiliile de administraţie şi AGA.  
 
 Domnul consilier Tiberiu Lelescu  
 De acord cu dumneavoastră, dar noi nu am fost invitaţi la nici o discuţie de acest gen.  
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin  
 Tocmai din acest motiv v-am spus că le-am amânat.  
 
 Domnul consilier judeţean Păşcuţă Adrian  
 Aş dori ca pentru luna viitoare să introducem un proiect de hotărâre cu privire la 
modificarea reprezentanţilor în AGA la echipa de baschet.  Întrucât sunt la început de 
mandat, doresc, de asemenea,  sprijin din partea executivului pentru redactarea acestui 
proiect de hotărâre.  
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin  
 Eu vă propun să discutăm despre toţi reprezentanţii consiliului judeţean în consiliile de 
administraţie şi AGA ale instituţiilor subordonate, astfel, încât, să nu mai fie nici un fel de 
problemă.  
 Unii colegi nu mai sunt în funcţie, alţii poate nu mai doresc   şi în acest fel e mai bine 
să facem o reaşezare a reprezentanţilor tuturor partidelor politice, iar în acest fel vom ştii 
exact care va fi reprezentarea exactă în următorii 4 ani atât în consiliile de administraţie cât şi 
în AGA şi în comisiile de cenzori.  
 
 Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă  
 Doresc să aduc în atenţia dumneavoastră o problemă tehnică. Din câte ştiu strada 
Mărăşti s-a închis, iar medicii care lucrează la spitalul de oncologie nu îşi mai pot parca 
maşinile în acea zonă.  Din acest motiv, solicitarea lor vine către noi în speranţa că vom fi de 
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acord ca ei să-şi parcheze maşinile în parcarea consiliului judeţean. Deşi au plătit Tel Park  
nu mai pot parca maşinile întrucât strada este închisă.  
 Prin urmare, rog departamentul care se ocupă de acea parcare să găsească o soluţie 
prin care să mute la consiliul judeţean banii care reprezintă contravaloarea tichetului Tel Park 
plătit către primărie  astfel încât să-i putem ajuta pe medicii care îşi desfăşoară activitatea la 
Spitalul de Oncologie.  
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Rog pe domnul director Radu Şerban să verifice şi să găsească o soluţie în acest 
sens în urma unor discuţii cu reprezentanţii primăriei, întrucât strada respectivă aparţine 
Primăriei municipiului Timişoara.  
 Parcarea este a consiliului judeţean şi domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
solicită, fie să nu mai plătească parcarea  în contul primăriei şi să plătească la noi, fie 
primăria să-şi dea acordul pentru transferul sumelor, plătite deja de medici pentru parcare, 
către consiliul judeţean.  
 Eu, în principiu, sunt de acord cu condiţia să găsim soluţia cea mai potrivită.  
 
 Domnul consilier judeţean Cocean Liviu 
 În mandatul trecut au funcţionat două comisii pentru administrarea Bastionului 
Theresia. Prin urmare, vă propun ca pentru şedinţa următoare să venim cu noi propuneri 
pentru nominalizarea unor reprezentanţi în aceste două comisii. Vă reamintesc că a existat o 
comisie specială şi o comisie tehnică ce s-a ocupat de licitaţii.  
 Deci, propun, ca până la următorul plen, fiecare partid politic să vină cu propuneri 
pentru desemnarea reprezentanţilor în aceste două comisii.  
 
 Domnul Petrişor Nădăştean – Secretar al judeţului Timiş  
 Comisiile despre care aţi amintit, au existat, în primul rând, pentru că s-a pus 
problema  unor negocieri cu cei care existau deja în acele spaţii fie pentru părăsirea spaţiilor, 
fie,  după caz, pentru  prelungirea contractelor pentru locaţia respectivă pe perioada cât se 
realizau lucrările de reabilitare la Bastion, iar în al doilea rând, au existat, pentru a discuta şi 
negocia ulterior condiţiile de reintrare în acele spaţii.  
 Cât priveşte, comisiile de licitaţii, acestea sunt comisii care s-au constituit la vremea 
respectivă în urma celor stabilite de  consiliului judeţean  prin dispoziţia preşedintelui şi au 
cuprins, în special, specialişti din aparatul propriu.  
 Deci, în viitor, în măsura în care se va proceda din nou la  organizarea unor licitaţii 
pentru spaţiile care au mai rămas disponibile acolo, domnul preşedinte are posibilitatea, din 
punct de vedere legal,  să numească o comisie de licitaţie. Trebuie să ştiţi, însă, că în 
principal, consilierii judeţeni au fost doar observatori şi nu au făcut parte din comisia de 
licitaţie.  
 
 Domnul consilier judeţean Liviu Cocean 
 Aici este foarte important ca acea comisiei specială care s-a ocupat de administraţia 
Bastionului să vină cu un nou concept de administrare pentru că există probleme sesizate 
chiar de partenerii noştri care au calitatea de chiriaşi acolo.  
 Cred că trebuie să existe o analiză serioasă făcută la faţa locului, inclusiv asupra 
lucrărilor efectuate şi care, deşi s-a făcut recepţia, acum la mai puţin de 1 an au apărut deja 
infiltraţii de apă şi pereţii au început deja să cadă.  
 Practic, trebuie să venim cu  un nou concept care să transforme acest proiect de 
anvergură într-unul funcţional care să ne aducă beneficii nouă şi cetăţenilor judeţului Timiş.  
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 Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Personal nu am nimic împotrivă să funcţioneze în continuare comisiile care au fost 
până acum atâta timp cât au ce să facă.  
 Referitor la modul de folosinţă al spaţiilor avem îngrădită posibilitatea de a negocia cu 
chiriaşii pentru că prin proiectul care s-a realizat s-au stabilit nişte destinaţii clare, puse odată 
cu finanţarea proiectului pentru o perioadă de 5 ani.  
 Având în vedere că a trecut deja un an şi jumătate din această perioadă, pentru 
următorii 3 ani nu putem discuta despre alte destinaţii decât cele stabilite. În caz contrar, vom 
fi obligaţi să restituim în totalitate suma. Astfel, nici nu putem negocia alte condiţii sau alte 
destinaţii ale spaţiilor.  
 Sunt de acord cu ceea ce spunea şi domnul secretar şi va trebui să facem o verificare 
tocmai pentru a nu exista alte destinaţii decât cele care sunt impuse  în contractul semnat 
pentru fondurile primite pentru lucrările de reabilitare la Bastion.  
 
 Domnul consilier judeţean Alain Rus 
 Aş vrea să vă semnalez faptul că în ultima şedinţă a comisiei în care sunt preşedinte, 
deşi am avut două proiecte pe ordinea de zi, respectiv “Proiectul de hotărâre privind 
aprobarea Monografiei economico-militare a judeţului Timiş” şi „Proiect de hotărâre privind 
arondarea comunei Dudeştii Noi la Serviciul Public Comunitar Local de Evidenţă a 
Persoanelor Dudeştii No.”,  ne-am trezit că discutăm la „Diverse” despre buget.  
 Din acest motiv vă rog ca pe viitor toate materialele cu adevărat importante să fie 
trecute pe ordinea de zi, să ne fie puse la dispoziţie din timp pentru a le putea discuta, astfel 
încât să nu ne trezim puşi în faţa faptului împlinit, iar oamenii care ne-au votat să creadă că 
avem alte interese.  
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Da,  rog reprezentanţii executivului, ca toate proiectele care privesc fondurile, 
indiferent de cine sunt ele repartizate, să treacă prin toate comisiile de specialitate şi toate 
materialele ce ţin de acest domeniu să fie trecute şi discutate pe ordinea de zi a comisiilor şi 
nu la diverse.  
 Nu trebuie să facem un secret nici dacă este vorba despre banii către administraţiile 
locale din judeţ şi instituţiile subordonate consiliului judeţean. Când este vorba de bani toate 
proiectele să fie trecute pe ordinea de zi a tuturor comisiilor de specialitate.  
 Dacă mai sunt alte întrebări, interpelări? Dacă nu, trecem la dezbaterea următorului 
punct de pe ordinea de zi.  
 
 

Punctul nr. 2 – Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului rectificat al 
Judeţului Timiş pe anul 2012. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de toate comisiile de specialitate.  
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Domnule  preşedinte, cu permisiunea dumneavoastră aş vrea să fac o observaţie cu 

privire la acest material şi să vă spun că, pe lângă lucrurile bune care se întâmplă cu ocazia 
acestei rectificări, se întâmplă şi lucruri mai puţin plăcute.  

Prin HG nr. 255/03.04.2012, Guvernul condus de Domnul Prim Ministru Mihai Răzvan 
Ungureanu a alocat judeţului Timiş 2 milioane lei din fondul de rezervă.  Ulterior, prin 
controale dispuse de Guvernul condus de domnul  Prim Ministru Victor Ponta, Curtea de 
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Conturi şi Corpul de Control  a stabilit ca această sumă să fie retrasă din venituri şi transmisă 
din nou către bugetul de stat.  

Vreau să vă întreb dacă în aceste condiţii dumneavoastră sunteţi de acord cu 
restituirea sumei de 1,8 milioane lei, aşa cum rezultă din acest material. Aş vrea să mai ştiu 
dacă aţi făcut demersuri către actualul Guvern în acest sens şi care au fost rezultatele. Aţi 
avut sau nu succes?  

În plus, cu bucurie constatăm că din fondul de rezervă aflat la dispoziţia Guvernului ne 
este alocată suma de 200 mii lei pentru această rectificare.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Referitor la acest lucru, vreau să vă informez că în urma intervenţiilor pe care le-am 

avut la Guvern, atât eu cât şi colegii din alte judeţe, indiferent de culoarea politică, Curtea de 
Conturi şi Corpul de Control a făcut o verificare a debitelor pe care le puteam achita aşa cum 
a fost dată ordonanţa guvernului  la momentul respectiv pentru proiectele care erau în 
derulare la Consiliul Judeţean Timiş.  

Cu părere de rău nu am reuşit să demonstrăm că avem datorii mai mare de 200 mii 
lei, astfel încât am fost obligaţi să restituim suma de 1,8 milioane de lei din cei 2 milioane de 
lei primiţi.  Deci, noi am rămas cu 200 mii lei.  

Dacă doriţi mai multe informaţii în acest sens vi le poate da domnul Mircea Mihuţ. 
Domnia sa, este în sală şi cu această ocazie, ţin să-i mulţumesc pentru colaborare, pentru 
toată activitatea depusă până acum în cadrul Direcţiei Buget –Finanţe. Deşi a ieşit la pensie, 
domnia sa a dus până la capăt această acţiune de rectificare şi după ce am justificat suma 
de 200 mii lei diferenţa până la 2 milioane lei a trebuit să-i returnăm.  

Trebuie să specific, din nou, că nu am avut niciodată aceşti bani în cont. Hotărârea 
Guvernului a fost dată dar banii nu au ajuns niciodată în contul nostru. Mai mult decât atât, la 
ultima şedinţă a plenului consiliului judeţean din mandatul trecut am refuzat, cu votul 
majoritar al consilierilor judeţeni să facem rectificarea bugetului şi banii nu au ajuns în 
bugetul consiliului judeţean.  

Deci, nu am scos şi nu am băgat sume în bugetul consiliului judeţean, ci doar am 
considerat că am primit 200 mii lei, iar acest lucru se regăseşte acum pentru că atunci nu am 
aprobat.   Din câte ştiţi, cei care eraţi atunci nu am fost de acord să ni se ia banii, nu am fost 
de acord să-i introducem şi nu am făcut rectificarea bugetului în şedinţa plenului consiliului 
judeţean din luna mai. 

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Nu prea sunt de acord cu ce aţi spus dumneavoastră. Spun doar că din moment ce 

suma a fost alocată prin hotărâre de guvern, judeţului Timiş era clar că bugetul judeţului 
nostru dispune de aceşti bani.  Din materialul prezentat, aşa cum aţi văzut şi dumneavoastră, 
este retrasă în acest moment suma de 1,8 milioane lei.  

Dacă există o logică politică, actualul Guvern putea retrage aceşti bani când judeţul 
Timiş era „portocaliu”,însă,  acum când judeţul Timiş este „roşu” nu văd logic ca toţi cetăţenii 
judeţului să fie pedepsiţi şi aceşti bani să fie transmişi către bugetul de stat.  

Trebuie să spunem foarte clar că avem nevoie de aceşti bani, fapt dovedit şi de 
materialul prezentat din care reiese că la bugetul de dezvoltare există în acest moment un 
deficit de 7 milioane lei. Aş vrea să ştiu dacă aveţi o soluţie ca acest deficit să fie acoperit 
până la sfârşitul anului.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Domnule consilier judeţean Marius Marinescu eu sunt convins că banii au fost trimişi 

de către Guvernul României sub o culoare tricoloră a ţării. Nu au fost trimişi  de „guvernul 
portocaliu” şi retraşi de „guvernul roşu”.   
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Banii au fost realocaţi pe întreaga ţară şi nu au fost daţi pe culori politice. Ordonanţa 
care dă dreptul să se retragă banii este dată în luna mai şi nu are legătură cu câştigarea 
alegerilor locale sau cu culoarea politică a preşedinţilor consiliilor judeţene. 

Sincer vă spun că la momentul respectiv nu ne-am bazat pe aceşti bani. Nu cred că 
atâta timp cât voi fi preşedintele consiliului judeţean voi spune vreodată că nu am nevoie de 
sume suplimentare de bani care să vină către instituţia noastră din alte surse decât din 
sursele proprii. Mă puteţi contrazice în următorii 4 ani dacă veţi auzi spunând că nu vreau 
bani şi nu sunt de acord cu rectificarea bugetului aşa cum s-a întâmplat data trecută.  

Deşi v-am spus, vă repet din nou că am primit 200 mii lei şi deficitele pe care le avem 
încercăm să le acoperim cu ceea ce vom primi de acum în acolo şi cu ce va produce judeţul 
Timiş.  Da, aveţi dreptate când spuneţi că avem nevoie de cei 1,8 milioane de lei şi poate 
chiar de mai mult  pentru a face tot ce ne dorim în judeţul Timiş.  

Suntem mulţumiţi că am primit cei 200 mii lei. Această sumă rezultă în urma 
verificărilor pentru debitele judeţului Timiş la momentul respectiv. Probabil că la nivelul altor 
judeţe Curtea de Conturi şi Corpul de Control  a stabilit ca suma respectivă să fie mai mare 
pentru a putea acoperi debitele respective. Cert este că noi nu am avut datorii, iar pentru 
acest lucru trebuie să aducem mulţumiri şi felicitări executivului pentru că a reuşit să nu facă 
datorii care să nu aibă acoperire şi cred că aşa trebuie să lucrăm şi în continuare. Nu trebuie 
să facem datorii pentru a sta la mila unui guvern sau altul să ni le achite.  

 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
Având în vedere că în raportul prezentat sunt foarte multe insuficienţe, grupul 

partidului nostru nu-l  va vota.  Un alt motiv pentru care nu vom vota acest material este şi 
faptul că veniturile nu sunt acoperite prin acest buget. Consider că măsura noastră este una 
corectă şi nu vom vota.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Sigur, este dreptul dumneavoastră să faceţi acest lucru, însă eu am obligaţia să-l 

supun la vot.  
În consecinţă, dacă nu mai sunt alte observaţii, supun la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 24 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bojin Titu,  Borha Liviu, Bologa Gheorghe, Cocean 
Liviu, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ioan, Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gavriliţă Bianca, 
Juravle Petru, Lăzureanu Aurel,  Mihoc Marcel, Păscuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, 
Ritivoiu Mihai,  Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Supuran Sorin, Szatmari Ştefan, Tiuch 
Cătălin, Vasile Marian, Zanfir Florian şi 11 voturi „împotrivă” din partea doamnelor /domnilor 
Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Cociobea Sorin, Cutu Dorin, Gaita Oana, Lelescu Tiveriu, 
Martinescu Marius, Moldovan Paul, Popescu Marin, Rus Alain şi Rus Georgeta.  

 
 

Punctul nr. 3 – Proiect de hotărâre privind repartizarea unor sume pentru 
echilibrarea bugetelor locale pe anul 2012. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru administraţie publică. 
În cadrul Comisiei economice sau formulat o serie de amendamente. Rog preşedintele 

comisiei să le prezinte şi susţină. 
 
Domnul consilier judeţean Bologa Gheorghe 
În cadrul Comisiei economice s-a făcut un amendament prin care s-a propus 

diminuarea cu 50 mii lei de la comuna Moşniţa şi redistribuirea acestei sume la următoarele 
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comune, astfel:Tomeşti – 10 mii lei,Recaş – 10 mii lei,Bara – 10 mii lei, Pişchia – 10 mii lei şi 
Lovrin – 10 mii lei  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
În completare, vin către dumneavoastră cu rugămintea  de a ne preciza atât anexa 

după care luăm aceste sume cât şi anexa pe care le dăm. Acest lucru trebuie să-l stabiliţi 
dumneavoastră împreună cu colegii din aparatul de specialitate.  Exemplu,  45 mii lei pleacă 
de la Moşniţa după anexa 2 şi 5 mii lei după anexa 1. Acest lucru este clar.  Restul rămâne 
să stabiliţi după şedinţă.  

 
Domnul consilier judeţean Bologa Gheorghe 
Eu am dat citire anexei la raportul nr. 10489. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Da, însă sunt două anexe.  
 
Domnul consilier judeţean Bologa Gheorghe 
Da, dar pe anexa aceasta sunt trecute atât sumele din TVA cât şi cele din impozitul pe 

venit.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Din acest motiv am spus că trebuie făcute pe cele două anexe finale. La Moşniţa pe o 

anexa este suma de 45 mii lei, iar pe alta suma de 5 mii lei. 
 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Doresc să fac un amendament deoarece campionul repartiţiei este oraşul Buziaş. Cu 

tot respectul pentru domnul primar şi pentru administraţia locală de acolo consider că la ei se 
derulează sume destul de importante.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Înainte de a face amendamentul, îmi permit să intervin şi fac câteva precizări.  
Trebuie să vă spun că suma de 600 mii lei nu este a oraşului Buziaş. Este vorba 

despre un proiect moştenit de la vechea administraţie şi care a pornit în parteneriat cu DKMT 
şi Ungaria.  Este proiectul consiliului judeţean şi pentru a putea plăti cei 600 mii lei a fost 
introdus în proiect şi oraşul Buziaş deşi acesta din urmă nu are nici o legătură cu DKMT. 
Proiectul, aşa cum am mai spus, a fost făcut pe turism de către consiliul judeţean în 
mandatul trecut.  

Deci, cei 600 mii lei sunt, de fapt, ai consiliului judeţean, însă relaţia consiliului 
judeţean în acest proiect  cu partenerii din Ungaria se derulează prin oraşul Buziaş. 
Partenerii unguri şi-au achitat partea lor din proiect şi urmează să achităm şi noi partea 
noastră. Dacă acest lucru nu se întâmplă  riscăm să ajungem la discuţii care nu ne-ar 
avantaja.  Prin urmare, vă rog să înţelegeţi că această sumă nu este pentru Buziaş ci este 
vorba de banii consiliului judeţean pe care am acceptat cu greu să-i dăm având în vedere că 
era la mijloc relaţia cu partea ungară şi nu am dorit să o stricăm în cadrul DKMT-ului.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Vă mulţumesc pentru precizări şi pentru faptul că mă lăsaţi să-mi continui ideea.  
Eu m-am interesat şi ştiu care este situaţia. Vă mulţumesc  că aţi avut amabilitatea 

domnule preşedinte să-mi prezentaţi şi dumneavoastră situaţia reală.  Cu toate acestea vă 
propun să alocaţi pentru municipiul Lugoj suma de 100 mii lei la cei 120 mii lei, iar suma de 
100 mii lei să fie retrasă din impozitul pe venit alocat oraşului Buziaş.  
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Domnul preşedinte Titu Bojin  
Vreau să vă informez că suma totală este de 608 mii lei, din care 8 mii vor fi achitaţi 

de Buziaş. Dumneavoastră decideţi cum consideraţi. Fie nu plătim cei 600 mii lei pentru 
finalizarea proiectului şi pentru recuperarea banilor, fie plătim, proiectul merge mai departe şi 
nu stricăm relaţiile pe care le avem în cadrul DKMT-ului. Dar când luaţi decizia vă rog să nu 
uitaţi de faptul că acest proiect este al consiliului judeţean şi că acesta a fost promovat în 
mandatul trecut.  

Buziaş nu are de unde să plătească toată suma şi trebuie să o plătim noi. Nu putem 
retrage 100 mii lei din cei 600 lei pentru că în acest fel proiectul nu mai poate fi finalizat. 
Trebuie să înţelegeţi că suntem nevoiţi să plătim toată suma pentru ca proiectul să poată fi 
finalizat.   

Dacă, vă menţineţi retragerea sumei de 100 mii lei, atunci retragem toată suma şi 
facem o redistribuire a acesteia.  Cu 500 mii lei nu putem finaliza proiectul.  Decizia, vă 
aparţine. Dăm cei 600 mii lei şi proiectul se derulează sau nu.  

 
Domnul consilier judeţean Martinescu Marius 
Dacă situaţia este atât de gravă în ceea ce priveşte acest proiect atunci este clar că 

trebuie să achităm cei 600 mii lei.  
Dar, în acest caz, vă propun o altă soluţie şi sunt convins că aparatul executiv va găsi 

o resursă în acest sens. Vă propun ca suma de 100 mii lei să fie retrasă de la secţiunea de 
funcţionare şi nu cred că va fi o problemă dacă se face acest lucru. Suma respectivă să fie 
să fie o suplimentare pentru municipiul Lugoj unde sunt cel puţin 10 proiecte în plină 
derulare. Proiecte pe care şi dumneavoastră le susţineţi.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Eu vă propun să discutăm de alocarea acestei sume la următoarea rectificare pentru 

că în condiţii normale nu avem cum să retragem suma de 100 mii lei de la Secţiunea de 
funcţionare. Banii au venit pe cele două surse de venit care pot fi discutate şi alocate doar 
către administraţiile locale, iar noi din aceştia nu am luat nici măcar 1 leu.  

În funcţie de ce vom primi de la Guvern preconizăm o nouă rectificare în luna 
octombrie şi credem că cel puţin la nivelul judeţului Timiş va fi o rectificare pozitivă care ne 
va permite să discutăm despre suplimentarea unor sume.   

Secţiunea de funcţionare am reglat-o în aşa fel încât să putem avea cuprinse cele 
două    majorări  fără  ca  să  primim  alţi  bani de  la  Guvern  pentru   suplimentarea cu 7,4 
% şi 8 %.  

Aşa cum am mai spus, vă propun să lăsăm rectificarea pentru alte localităţi şi să o 
discutăm în luna octombrie. E păcat să „demolăm” un buget deja construit.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu  
Dacă acest lucru constituie un angajament ferm atunci sunt de acord să amânăm 

această discuţie până în luna octombrie.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Da constituie un angajament ferm, insă, nu discutăm încă suma către municipiul Lugoj 

pentru că s-ar putea să avem posibilitatea să le dăm chiar 200 mii lei dacă vom avea bani. 
Dacă nu, atunci le vom da 100 mii lei sau chiar mai puţin.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu  
Am reţinut suma de 200 mii lei.  Vă mulţumesc! 
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Domnul Petrişor Nădăştean – Secretar al judeţului Timiş  
Trebuie să facem o precizare.  Banii pe care dumneavoastră „îi împărţiţi” nu sunt banii 

consiliului judeţean. Ei constituie cota de 20% care ne-a fost dată să o repartizăm pentru că,  
cota de 80% din TVA şi impozitul pe venit se repartizează de către Direcţia Generală a 
Finanţelor Publice a judeţului Timiş.  

Cu riscul de a mă repeta, vă spun că acea cotă de 20% se repartizează de Consiliul 
judeţean Timiş pentru susţinerea proiectelor de interes local.  Prin urmare, sub nici un motiv 
nu se pune problema să luăm bani din bugetul judeţului şi să dăm la comunităţile locale 
pentru că, aşa cum am mai spus, aceşti bani nu sunt din bugetul judeţului nostru.  

Sper să înţelegeţi acest lucru şi să nu mai faceţi propuneri prin care să luaţi bani din 
bugetul judeţului şi să-i daţi pe alte surse care nu sunt de la judeţ.  

Subliniez ideea că noi, consiliul judeţean, nu facem acum altceva decât să repartizăm 
nişte bani care nu sunt ai noştri.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Domnule secretar, e de-ajuns să priviţi în ochii domnului Marius Martinescu şi vă 

puteţi da seama că domnia sa, fiind un primar cu mulţi ani de vechime în administraţie, ştie 
acest lucru şi a vrut să facă deliciul celor prezenţi în încercarea de a ne găsi pe noi în off 
side.  

Domnia sa ştie foarte bine că nu putem face aceste mişcări de sume. Din acest motiv 
am răspuns prieteneşte spunând că Lugojul reprezintă pentru mine un punct de reper şi nu 
se pune problema să nu ţinem cont la următoarea repartizare a sumelor.  

Dânsul ştie mai bine decât mulţi dintre cei care se află la această masă cum se face 
repartizarea acestor sume. A vrut doar să ne verifice dacă şi noi o facem sau nu corect şi îi 
mulţumesc pentru acest lucru.  

 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
Vă rog să-mi permiteţi să iau cuvântul pentru că vreau să vă spun, referitor la 

repartizarea acestor sume că este bine că am reuşit să depăşim venitul la nivelul bugetului 
atât pe TVA, cât şi pe impozitul pe venit, că sumele sunt la dispoziţia consiliului judeţean şi 
că ele pot fi împărţite.  

Cu toate acestea, întrebarea mea este adresată domnilor vicepreşedinţi Marian Vasile 
şi Călin Dobra pentru că, din câte am observat, dânşii au fost cei care au făcut repartizarea 
sumelor şi au semnat materialul prezentat, iar dumneavoastră, domnule preşedinte, aţi  
avizat în final proiectul de hotărâre.  

Aş vrea să ştiu care a fost criteriul pe baza căruia aţi repartizat aceste sume, având în 
vedere că primăriile PDL-ului au primit doar 28 mii lei, iar primăriile USL-ului au primit 66 mii 
lei.  Suma totală a primăriilor PDL este de 620 mii lei, iar a primăriilor USL este 3.916 mii lei. 
Procentual, primăriile PDL –ului au primit 13,66%, iar cele ale USL-ului 86,34%.  Pe lângă 
acest lucru, aş vrea să vă mai întreb, dar şi să vă mulţumesc în acelaşi timp, pentru că în 
urma discuţiilor aţi cedat de la Primăria Moşniţa o anumită sumă în favoarea unor primării de 
la PDL. Este vorba de suma de 50 mii lei pe care aţi împărţit-o în mod egal celor 5 primării 
PDL şi astfel nu putem spune că nu au primit nimic. Aceste primării sunt cu o situaţie 
financiară foarte precară.  

Chiar şi aşa, avem primării care nu au primit nici un ban. Este vorba de primăriile din 
Deta, Cenad, Sânnicolau Mare, Gottlob, Belinţ, Lovrin, Şandra, Sat Turces şi Săcălaz. Aş 
vrea să ştiu de ce aceste primării sunt doar de la PDL? 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
De ce nu citiţi toate primăriile care nu au primit pentru că mai sunt şi altele.  
 



 13

Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu  
Domnule preşedinte, am amintit de Moşniţa pentru că dumneavoastră aţi spus că aţi 

luat de la ea 50 mii lei şi aţi împărţit această sumă la cei nevoiaşi. Totuşi, nu mi se pare 
corect modul în  care a fost împărţită această sumă.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Trebuie să înţelegeţi faptul că domnii vicepreşedinţi nu au făcut decât să transmită 

către comisii sumele, iar acestea din urmă au făcut şi aprobat repartizările.  
De asemenea, aş vrea să fiţi corecţi, să observaţi  şi să vă întrebaţi de ce la Ghizela 

am dat 100 mii lei. Este primăria a PDL căreia i s-a repartizat cea mai mare sumă.  Nu vreau 
să intru în polemici politice, dar la fel ca în mandatul trecut, a existat o înţelegere pe care mă 
chinui să o respect.  

Sumele au fost repartizate la propunerea consilierilor şi nu cred că poate să se plângă 
cineva că Sânnicolau sau Deta sunt localităţi care nu au bani.  

Vă rog pe dumneavoastră, pe reprezentanţii presei, pe colegii din executiv să redaţi 
repartizările aşa cum au fost ele făcute în totalitatea lor şi să nu ţineţi cont numai de 
repartizările făcute de noi ci şi de cele venite pe Drumuri, pe HG 577, OG 7, pe arierate 
pentru unele primării care au avut datorii, precum şi de repartizarea făcută de finanţele 
publice.  

Sumele prezentate aici reprezintă doar posibilitatea noastră de a le repartiza pe 
Criteriul IV. Restul sumelor vin pentru susţinătorii persoanelor cu dezabilităţi, pentru 
echilibrarea bugetelor locale, pentru învăţământ,  iar acestea vin de la Direcţia Finanţelor 
Publice.  

Toate anexele sunt puse la dispoziţia dumneavoastră. Dacă ne uităm şi pe orizontală 
nu numai pe verticală observăm că sunt multe localităţi care au sume comparabile unele cu 
altele, iar acest lucru se întâmplă pentru că mă consider preşedintele tuturor primăriilor din 
judeţ.  

 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
Nu sunt mulţumit de răspunsul primit pentru că nu pe acesta îl aşteptam la întrebarea 

mea. Deşi aţi spus că au fost consultaţi consilierii judeţeni vă pot spune că pe noi nu ne-a 
consultat nimeni când au fost împărţite sumele către primării.  

Eu personal am venit către dumneavoastră cu rugămintea să dăm şi către primăriile 
PDL-ului ceva bani, iar dumneavoastră aţi fost de acord cu sumele despre care am discutat, 
chiar dacă, atunci când am spus: „domnule, daţi-ne şi nouă, ca la milogi, măcar ceva”,  am 
fost pus într-o stare de umilinţă prin care nu mai vreau să trec vreodată.  

Dumneavoastră nu spuneţi nimic de faptul că Belinţ, Şandra sau Săcălaz nu au primit 
nimic şi nu înţeleg de ce îmi răspundeţi cu alt răspuns decât cel aşteptat mai ales acum când 
vă pregătiţi să fiţi Senator de Timiş, iar eu vă doresc mult succes! 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 

 Da, dar asta ar fi însemnat să dau mai mult pe zona aceea, iar acest lucru nu l-am 
făcut. Eu am curajul să merg în acea zonă şi fără să dau sume de bani.  
 

Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
Poate nu ştiaţi că o să candidaţi pe acea zonă atunci când aţi repartizat sumele.  

 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 

Ştiam pe ce zonă o să candidez, însă eu sunt convins că oricine poate să câştige pe 
Sânnicolau Mare. Avem foarte mulţi candidaţi şi nu este neapărat nevoie să candidez eu.  
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Domnul consilier judeţean Supuran Sorin 
Domnule preşedinte, avem un regulament de funcţionare al consiliului judeţean şi am 

rugămintea ca acesta să fie respectat. În Regulamentul de organizare şi funcţionare al 
Consiliului judeţean Timiş se precizează clar că, pe un subiect, se poate interveni de cel mult 
două ori. Prin urmare, pentru că ordinea de zi este foarte încărcată aş vrea să respectăm 
acest lucru.  

Înţeleg dorinţa de a vorbi a colegilor din PDL care timp de 4 ani nu au putut să spună 
mai nimic şi îi putem lăsa să vorbească, dar vreau să respectăm regulamentul şi fiecare 
consilier judeţean să intervină de cel mult două ori pe un punct înscris pe ordinea de zi  a 
şedinţei.  

 
Domnul consilier judeţean Alain Rus 
Nu am vrut să-i răspund domnului Supuran, însă, totuşi, vreau să-i spun că dacă 

lucrurile ar fi fost clare nu s-ar fi discutat atât de mult pe un subiect.  
În plus, am două menţiuni de făcut şi acestea nu se adresează direct domnului 

secretar şi se adresează tuturor colegilor consilieri judeţeni care ştiu foarte bine că formula 
aplicată de finanţe şi împărţirea banilor se face 80%  - Direcţia Finanţelor şi 20% - Consiliul 
judeţean Timiş.  

Colegul meu, domnul Marius Martinescu se referea la aceşti 20% când spunea că nu 
au fost împărţiţi corect şi bineînţeles, după îndelungi discuţii s-a încercat o negociere cu 
dumneavoastră.  

La punctul 2 – bugetul unei unităţi administrativ teritoriale nu este ceva abstract. Nu aş 
vrea să mai vorbim de Sannicolau Mare, care nu are nici o datorie, nu are şomeri şi   aduce 
mulţi bani la bugetul la bugetul de stat.  Nu este etic să uităm de ei, iar acum vă vorbesc ca 
fost consilier al fostului preşedinte al consiliului judeţean. În acea vreme, dacă vă amintiţi 
domnul preşedinte împărţea banii către toate partidele.  

Am trecut ţara prin cea mai groaznică criză economică. Am reuşit să mulţumim pe 
toată lumea, iar astăzi suferim cu toţii pentru că dumneavoastră aţi uitat de noi şi de 
primăriile noastre din judeţ.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Dacă mai sunt şi alte observaţii? Dacă nu, vă supun la vot amendamentul Comisiei 

economice.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat amendamentul Comisiei economice cu 29 voturi 

„pentru” din partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie,  Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Borha Liviu, 
Bologa Gheorghe, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu 
Ioan, Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu 
Aurel, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Păscuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Ritivoiu 
Mihai, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Supuran Sorin, Szatmari Ştefan, Tiuch Cătălin, 
Vasile Marian şi Zanfir Florian şi 7 voturi „împotrivă” din partea doamnelor/domnilor Bitea 
Nicolae,  Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Moldovan Paul, Popescu Marin, Rus Alain şi  
Rus Georgeta, 

 
Domnul consilier judeţean Liviu Borha 
Domnul Martinescu şi-a retras amendamentul? 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Din câte am înţeles domnia sa şi-a retras amendamentul.  
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Domnul consilier judeţean Marius Martinescu  
Observaţia domnului Liviu Borha este corectă. Eu nu mi-am retras amendamentul şi 

aştept să-l supuneţi la vot.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
În aceste condiţii, vă rog să reformulaţi amendamentul pentru a-l putea supune votului.   
 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Prin amendamentul meu propun ca din sumele din impozitul pe venit să fie retrasă de 

la oraşul Buziaş suma de 100 mii lei şi să fie alocată municipiului Lugoj alături de suma de 
105 mii lei care se regăseşte deja pe anexa proiectului de hotărâre.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Nu vreau să fiu rău, însă, vă întreb din nou dacă insistaţi pentru retragerea acestei 

sume. Acest lucru va face deliciul celor care nu cunosc problema şi proiectul nu va putea fi 
finalizat, iar banii nu vor putea fi recuperaţi. Vreţi să se întâmple acest lucru? 

Dacă doriţi retragerea sumei de 100 mii lei, atunci voi ruga colegii să nu voteze şi 
suma de 600 mii lei o vom redistribui. Nu uitaţi, însă, că este un proiect de hotărâre promovat 
şi aprobat în mandatul trecut când şeful dumneavoastră era preşedinte al consiliului 
judeţean. Consideraţi că e bine să-l respingem?  

Vă rog să înţelegeţi că nu putem da o sumă mai mică de 600 mii lei. Ori dăm 600 mii 
lei şi finalizăm proiectul ori nu mai dăm nimic.  

Vă retrageţi amendamentul sau îl susţineţi în continuare şi îl supunem la vot? Eu sunt 
de acord cu oricare ar fi decizia dumneavoastră. De data aceasta votez cu PDL-ul.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Eu nu cedez acestui mic şantaj şi menţin amendamentul prin care propun retragerea 

sumei de 100 mii lei şi alocare acesteia către Lugoj alături de suma de 105 mii lei.  
Dacă situaţia este atât de disperată pe cât spuneţi sunt convins că executivul pe care 

cu onoare îl conduceţi va găsi resursele necesare pentru a putea aloca suma de 100 mii lei 
cu care vă prejudiciem în momentul de faţă.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Nu este vorba despre nici un şantaj. Aici se pune problema dacă susţinem sau nu 

plata pentru acel proiect.  Dacă dumneavoastră decideţi că nu trebuie să plătim suma de 600 
mii lei atunci mergem pe amendamentul domnului Martinescu, îl supunem la vot sau 
repartizăm întreaga sumă către alte administraţii.  

Având în vedere că ne considerăm oameni raţionali, în aceste condiţii, supun la vot 
amendamentul domnului Martinescu cu speranţa că vor rămâne cei 600 mii lei pentru a 
putea finaliza proiectul şi pentru a putea menţine relaţiile cu partenerii din Ungaria.  

Consiliul judeţean Timiş a respins amendamentul domnului consilier judeţean Marius 
Martinescu cu 10 voturi „pentru” din partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae Bojin Mihăiţă, 
Cociobea Sorin, , Cutu Dorin, Gaita Oana, Lelescu Tiberiu, Moldovan Paul, Popescu Marin,  
Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu, 24 voturi „împotrivă” din partea doamnelor/domnilor 
Bertea Ilie, Bojin Titu, Borha Liviu, Cocean Liviu, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ioan, 
Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Mihoc 
Marcel, Negoiţă Adrian, Păscuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai,  Stanciu 
Pompiliu, Stancu Traian, Supuran Sorin, Szatmari Ştefan, Tiuch Cătălin, Vasile Marian,  
Zanfir Florian şi o abţinere din partea domnului consilier judeţean  Bologa Gheorghe, 
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Având în vedere că amendamentul domnului consilier judeţean Marius Martinescu a 
fost respins, vă supun la vot proiectul de hotărâre.  

Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 25 voturi „pentru” din 
partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie,  Bojin Titu, Borha Liviu, Bologa Gheorghe, Cocean 
Liviu, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ioan, Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gavriliţă Bianca, 
Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Păscuţă Adrian, Pau Radu, 
Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Supuran Sorin, Szatmari 
Ştefan, Tiuch Cătălin, Vasile Marian,  Zanfir Florian şi 9 voturi „împotrivă” din partea 
doamnelor/domnilor, Bojin Mihăiţă, Cutu Dorin, Cociobea Sorin, Lelescu Tiberiu, Martinescu 
Marius, Moldovan Paul, Popescu Marin, Rus Alain,  Rus Georgeta  şi două abţineri din 
partea domnului Bitea Nicolae şi a doamnei Gaita Oana. 

 
Domnul Petrişor Nădăştean – Secretar al judeţului Timiş  
Întrucât observ că sunt neînţelegeri, vă rog să-mi permiteţi să vă informez că proiectul 

a fost aprobat în urma exprimării votului dumneavoastră.  Întrucât este vorba de buget, 
proiectul se aprobă cu jumătate +1 din numărul consilierilor judeţeni în funcţie. Cum aceştia 
sunt 36 şi voturi „pentru” au fost  25,  proiectul a fost aprobat.  

 
Doamna consilier judeţean Rus Georgeta 
Dumneavoastră ne-aţi anunţat la începutul şedinţei că sunt prezenţi 35 de consilieri 

judeţeni şi acum observ că sunt 36 de voturi.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Da, pentru că am dreptul să votez şi eu. Prin urmare, cele 36 de voturi au rezultat 

consilieri judeţeni - 35 voturi  + 1 vot preşedinte.  
 
Domnul Petrişor Nădăştean – Secretar al judeţului Timiş  
Consilieri judeţeni în funcţie sunt 36 indiferent câţi sunt prezenţi în sală. De aceea, 

atunci când se votează problemele de buget, acestea se votează în funcţie de numărul 
consilierilor judeţeni în funcţie şi nu în funcţie de numărul consilierilor prezenţi în sală.  

De regulă sunt 36 consilieri judeţeni în funcţie plus domnul preşedinte. Domnia sa are 
voie să voteze. Astăzi lipseşte domnul consilier judeţean Costa Cosmin. Deci, cum în sală au 
votat  35 de consilieri plus votul domnului preşedinte au rezultat 36 de voturi.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Sper că am lămurit toate neînţelegerile şi propun să trecem la dezbaterea următorului 

punct înscris pe ordinea de zi.  
 
 
Punctul nr. 4 – Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii CJT nr. 24/2012 

privind aprobarea Acordului de parteneriat cu Municipiul Timişoara şi Comuna 
Dumbrăviţa pentru proiectul "Extindere reţea troleibuz Dumbrăviţa". 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia de urbanism, Comisia economică şi 

Comisia pentru relaţii şi cooperare internă şi externă. 
Dacă sunt discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu  32 voturi “pentru”  din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Borha Liviu, 
Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Diaconu 
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Adrian, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu 
Tiberiu, Martinescu Marius,  Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păscuţă Adrian, 
Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Ritivoiu Mihai,  Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, 
Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Tiuch Cătălin, Vasile Marian şi 2 abţineri din partea domnilor 
Rus Alain şi Zanfir Florian. 

 
 

Punctul nr. 5 – Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii CJT nr. 39/2012 
privind propunerea de aprobare a proiectului "Extindere reţea troleibuz Dumbrăviţa", a 
documentaţiei tehnico – economice şi analizei cost – beneficiu a investiţiei. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia de urbanism, Comisia economică şi 

Comisia pentru relaţii şi cooperare internă şi externă. 
Dacă sunt discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 33 voturi “pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Borha Liviu, 
Bologa Gheorghe, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu 
Ioan, Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu 
Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius,  Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, 
Păscuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Ritivoiu Mihai,  Rus Georgeta, 
Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Tiuch Cătălin, Vasile Marian, un vot 
împotrivă din partea domnului Rus Alain  şi o abţinere din partea domnului  Zanfir Florian. 
 

 
Punctul nr. 6 –. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii CJ Timiş nr. 

91/2011 privind aprobarea proiectului de investiţie “Valorificarea potenţialului turistic 
transfrontalier incluzând piste de cicloturism de-a lungul râului Bega, în aval de 
Timişoara". 

 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia de urbanism, Comisia economică şi 

Comisia pentru relaţii şi cooperare internă şi externă. 
Dacă sunt discuţii?  
Se supune la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 35 voturi “pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Borha Liviu, 
Bologa Gheorghe, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu 
Ioan, Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu 
Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius,  Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, 
Păscuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Ritivoiu Mihai,  Rus Alain, Rus 
Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Tiuch Cătălin, Vasile Marian şi 
Zanfir Florian. 
 

 
Punctul nr. 7 - Proiect de hotărâre privind aprobarea dezmembrării unui teren în 

suprafaţă de 60 ha pentru realizarea obiectivelor de investiţie „Parc tehnologic pentru 
energie alternativă Timişoara” şi ”Parc fotovoltaic pentru producţie energie a judeţului 
Timiş”. 
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Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat de Comisia economică şi Comisia de urbanism cu următoarele 

amendamente: 
Dezmembrarea să se facă în 3 parcele, respectiv o parcelă de 15 ha pentru Parc 

tehnologic, o parcelă de 8 ha pentru Parc fotovoltaic şi o parcelă de 37 ha pentru investiţii 
public-private. 

Rog preşedintele Comisiei de urbanism să susţină amendamentele. 
 
Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
După cum ştiţi, terenul în suprafaţă de 60 h a devenit proprietatea noastră în anul 

2004 printr-o hotărâre a Guvernului. De atunci acest teren a făcut obiectul  mai multor 
proiecte pentru realizarea unui deponeu, a unui teren de fotbal, iar ultima varianta fiind 
realizarea unui parc fotovoltaic . Acesta din urmă cuprinde 15 ha pentru un parc tehnologic 
unde va fi o fabrică în care se vor crea componente pentru parcul fotovoltaic şi diferenţa de 
45 ha să facă obiectul unei asocieri în participaţiune sau a unei colaborări cu firme 
specializate în acest domeniu, cu condiţia ca pe o suprafaţă de aproximativ 11 ha noi să 
putem obţine un proiect de finanţare europeană de 5 MW.  

În aceste condiţii şi dacă tot dezmembrăm cele 60 ha, Comisia economică propune ca 
dezmembrarea să se facă o singură dată în 3 părţi, respectiv 15 ha pentru parcul tehnologic,  
pentru care am obţinut o finanţare de 49.999.560 lei şi care se află în derulare, 11 ha pentru 
acei 5 MW pentru care urmează să scriem un proiect cu finanţare europeană şi 34 ha care 
reprezintă diferenţa de teren să facă obiectul unei posibile asocieri în participaţiune sau a 
unui contract de colaborare cu o firmă specializată.  

Pe scurt, prin amendamentul nostru propune ca dezmembrarea să se facă direct în 3 
etape şi nu în 2 etape.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Deci, din solicitarea Comisei de urbanism se înţelege că este vorba de 11 ha şi nu 8 

hectare aşa cum scrie în material.  
 
Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
M-am documentat şi pentru 1 MW de energie trebuie 2,2 ha. Prin urmare pt 5 MW 

energie trebuie 11 ha. Din acest motiv am făcut acest amendament şi am propus 
dezmembrarea parcelei în 11 ha, 15ha şi 34 ha.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Dacă sunt alte observaţii? Dacă nu vă spun la vot amendamentul Comisiei de 

urbanism .  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat amendamentul cu  35 voturi “pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Bologa Gheorghe, 
Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Diaconu 
Adrian, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu 
Tiberiu, Martinescu Marius,  Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păscuţă Adrian, 
Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Ritivoiu Mihai,  Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu 
Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Tiuch Cătălin, Vasile Marian şi Zanfir Florian. 

Amendamentul fiind aprobat, vă supun la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 35 voturi “pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Borha Liviu, 
Bologa Gheorghe, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu 
Ioan, Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu 
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Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius,  Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, 
Păscuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Ritivoiu Mihai,  Rus Alain, Rus 
Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Supuran Sorin, Szatmari Ştefan, Tiuch Cătălin şi  
Vasile Marian. 

 
 

Punctul nr. 8 –  Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării convenţiei nr. 
8286/2009.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia economică şi Comisia de urbanism. 
Dacă sunt discuţii?  
Se supune la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 35 voturi “pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Borha Liviu, 
Bologa Gheorghe, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu 
Ioan, Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu 
Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius,  Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, 
Păscuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Ritivoiu Mihai,  Rus Alain, Rus 
Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Supuran Sorin, Szatmari Ştefan, Tiuch Cătălin şi  
Vasile Marian. 

 
 

Punctul nr. 9 – Proiect de hotărâre privind aprobarea ocupării zonei drumului 
judeţean 591 la km 27+050 stânga  de către  SC ”Teracenei„ SRL Timişoara. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia economică şi Comisia de urbanism.  
Dacă sunt discuţii?  
Se supune la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 31 voturi “pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Borha Liviu, 
Bologa Gheorghe, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu 
Ioan, Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu 
Tiberiu, Martinescu Marius,  Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păscuţă Adrian, 
Pau Radu, Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Supuran Sorin, 
Szatmari Ştefan, Tiuch Cătălin,  Vasile Marian şi 4 abţineri din partea doamnelor/domnilor 
Gaita Oana, Popescu Marin, Rus Alain şi Rus Georgeta. 

 
 

Punctul nr. 10 – Proiect de hotărâre pentru modificarea art. 1, lit. a) din 
Hotărârea Consiliului Judeţean Timiş nr. 24/2011 privind stabilirea unor măsuri pentru 
spaţiile care fac obiectul contractelor suspendate pe durata reabilitării Bastionului 
„Theresia” Timişoara. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia economică şi Comisia de urbanism.  
Dacă sunt discuţii?  
Se supune la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 27 voturi “pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Borha Liviu, 
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Bologa Gheorghe, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu 
Ioan, Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Mihoc 
Marcel, Negoiţă Adrian, Păscuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai,  Stanciu 
Pompiliu, Stancu Traian, Supuran Sorin, Szatmari Ştefan, Tiuch Cătălin  şi   Vasile Marian  1  
vot  “împotrivă”  din  partea  domnului  Moldovan Paul şi 6 abţineri din partea 
doamnelor/domnilor Gaita Oana, Popescu Marin, Rus Alain, Rus Georgeta, Lelescu Tiberiu 
şi Martinescu Marius. 

 
 
Punctul nr. 11 – Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii unei construcţii 

din domeniul public în domeniul privat al judeţului Timiş în vederea demolării. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia de urbanism, Comisia economică şi 

Comisia pentru cultură, învăţământ, tineret şi sport. 
Dacă sunt discuţii?  
Se supune la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 32 voturi “pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Borha Liviu, 
Bologa Gheorghe, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ioan, 
Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Martinescu Marius,  Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păscuţă Adrian, Pau 
Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Ritivoiu Mihai,  Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu 
Pompiliu, Supuran Sorin, Szatmari Ştefan, Tiuch Cătălin, Vasile Marian şi 2 abţineri din 
partea domnilor Cutu Dorin şi Lelescu Tiberiu. 

 
 
Punctul nr. 12 – Proiect de hotărâre privind prelungirea dării în folosinţă gratuită 

a unor bunuri imobile din proprietatea publică a judeţului Timiş către unele instituţii 
publice. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru cultură, învăţământ, tineret şi sport, 

Comisia economică şi Comisia pentru administraţie publică. 
Dacă sunt discuţii?  
Se supune la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 34 voturi “pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Borha Liviu, 
Bologa Gheorghe, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu 
Ioan, Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu 
Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius,  Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, 
Păscuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Ritivoiu Mihai,  Rus Alain, Rus 
Georgeta, Stanciu Pompiliu, Supuran Sorin, Szatmari Ştefan, Tiuch Cătălin şi  Vasile Marian. 

 
Punctul nr. 13 – Proiect de hotărâre privind prelungirea dării în administrare a 

imobilului situat în oraşul Gătaia, str. Carpaţi nr. 106/a. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia economică şi Comisia pentru administraţie 

publică. 
Dacă sunt discuţii?  
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Se supune la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 34 voturi “pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Borha Liviu, 
Bologa Gheorghe, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu 
Ioan, Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu 
Aurel, Lelescu Tiberiu, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păscuţă Adrian, Pau 
Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Ritivoiu Mihai,  Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu 
Pompiliu, Stancu Traian, Supuran Sorin, Szatmari Ştefan, Tiuch Cătălin şi  Vasile Marian. 

 
 

Punctul nr. 14 – Proiect de hotărâre privind prelungirea dării în folosinţă a unor 
autovehicule. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul  a  fost  avizat  favorabil de Comisia economică şi Comisia pentru cultură, 

învăţământ, tineret şi sport.  
Dacă sunt discuţii?  
Se supune la vot proiectul de hotărâre 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 34 voturi “pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, 
Daviţoiu Ioan, Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, 
Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius,  Mihoc Marcel, Moldovan Paul, 
Negoiţă Adrian, Păscuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Ritivoiu Mihai,  
Rus Alain, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Supuran Sorin, Szatmari Ştefan, Tiuch Cătălin şi  
Vasile Marian. 

 
 
Punctul nr. 15 - Proiect de hotărâre pentru completarea Normativului privind 

dotarea cu autovehicule şi consumul lunar de carburanţi. 

Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru cultură, învăţământ, tineret şi sport, 

Comisia economică şi Comisia pentru administraţie publică. 
           Dacă sunt discuţii?  

      Se supune la vot proiectul de hotărâre 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 35 voturi “pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Borha Liviu, 
Bologa Gheorghe, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu 
Ioan, Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu 
Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius,  Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, 
Păscuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Ritivoiu Mihai,  Rus Alain, Rus 
Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Supuran Sorin, Szatmari Ştefan şi  Vasile 
Marian. 

 
Punctul nr. 16 – Proiect de hotărâre privind modificarea “Programului de 

transport judeţean de persoane prin curse regulate pentru perioada 01.07.2008 - 
30.04.2013”. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru administraţie publică şi Comisia de 

urbanism. 
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Dacă sunt discuţii?  
Se supune la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 35 voturi “pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Borha Liviu, 
Bologa Gheorghe, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu 
Ioan, Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu 
Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius,  Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, 
Păscuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Ritivoiu Mihai,  Rus Alain, Rus 
Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Supuran Sorin, Szatmari Ştefan, Tiuch Cătălin şi  
Vasile Marian 

 
 
Punctul nr. 17 – Proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii licenţelor de 

traseu pentru efectuarea transportului public de persoane prin curse regulate speciale 
unor operatori  de transport rutier. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru administraţie publică şi Comisia de 

urbanism. 
Dacă sunt discuţii?  
Se supune la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 35 voturi “pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Borha Liviu, 
Bologa Gheorghe, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu 
Ioan, Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu 
Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius,  Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, 
Păscuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Ritivoiu Mihai,  Rus Alain, Rus 
Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Supuran Sorin, Szatmari Ştefan, Tiuch Cătălin şi  
Vasile Marian 

 
 
Punctul nr. 18 – Proiect de hotărâre privind modificarea componenţei Comisiei 

paritare pentru asigurarea propunerilor de atribuire a serviciului de transport public de 
persoane prin servicii regulate şi de atribuire a licenţelor de traseu. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru administraţie publică şi Comisia de 

urbanism. 
Dacă sunt discuţii?  
Se supune la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 35 voturi “pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Borha Liviu, 
Bologa Gheorghe, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu 
Ioan, Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu 
Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius,  Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, 
Păscuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Ritivoiu Mihai,  Rus Alain, Rus 
Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Supuran Sorin, Szatmari Ştefan, Tiuch Cătălin şi  
Vasile Marian 
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Punctul nr. 19 – Proiect de hotărâre privind arondarea comunei Dudeştii Noi la 
Serviciul Public Comunitar Local de Evidenţă a Persoanelor Dudeştii Noi. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru administraţie publică şi Comisia 

pentru relaţii şi cooperare internă şi externă. 
Dacă sunt discuţii?  
Se supune la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 35 voturi “pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Borha Liviu, 
Bologa Gheorghe, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu 
Ioan, Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu 
Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius,  Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, 
Păscuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Ritivoiu Mihai,  Rus Alain, Rus 
Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Supuran Sorin, Szatmari Ştefan, Tiuch Cătălin şi  
Vasile Marian. 

 
 

Punctul nr. 20 – Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentantului 
judeţului Timiş în Adunarea generală a „Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară Vest 
pentru Managementul Situaţiilor de Urgenţă - ADIVEST”. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia de urbanism şi Comisia pentru relaţii şi 

cooperare internă şi externă. 
Dacă sunt discuţii?  
Se supune la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 35 voturi “pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Borha Liviu, 
Bologa Gheorghe, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu 
Ioan, Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu 
Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius,  Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, 
Păscuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Ritivoiu Mihai,  Rus Alain, Rus 
Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Supuran Sorin, Szatmari Ştefan, Tiuch Cătălin şi  
Vasile Marian 

 
 

Punctul nr. 21 – Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentantului 
judeţului Timiş în Adunarea generală a „Asociaţiei pentru Managementul Energiei 
Timiş”. 

Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia de urbanism şi Comisia pentru relaţii şi 

cooperare internă şi externă. 
Dacă sunt discuţii?  
Se supune la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 35 voturi “pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Borha Liviu, 
Bologa Gheorghe, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu 
Ioan, Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu 
Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius,  Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, 
Păscuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Ritivoiu Mihai,  Rus Alain, Rus 
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Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Supuran Sorin, Szatmari Ştefan, Tiuch Cătălin şi  
Vasile Marian 

 
 
Punctul nr. 22 – Proiect de hotărâre pentru aprobarea modificării şi completării 

componenţei Comisiei Tehnice de Amenajare a Teritoriului şi Urbanism a judeţului 
Timiş. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia de urbanism. 
În cadrul Comisiei pentru administraţie publică s-a propus ca membru al Comisiei Dna 

Arh. Laura Tyfan Gy, însă trebuie să mai faceţi o nominalizare.  
Rog preşedintele Comisiei să susţină propunerea şi să facă a doua nominalizare. 

  
 Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 

Propun pe doamna Trîmbiţaş Geta.  
 

 Domnul preşedinte Titu Bojin 
Dacă sunt discuţii cu privire la cele două nominalizări? Aceste propuneri vin în 

completarea membrilor care au fost până în prezent în acea comisie.  
Supun la vot propunerea prin care doamna Arh. Laura Tyfan Gy este nominalizată ca 

membru suplimentar în Comisia tehnică de amenajare a teritoriului şi urbanismului a judeţului 
Timiş.  

Consiliul judeţean Timiş a aprobat această propunere cu 29 voturi “pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bojin Titu,  Borha Liviu, Bologa Gheorghe, Cocean Liviu, 
Crăciunescu Gabriela,  Daviţoiu Ioan, Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă 
Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, 
Negoiţă Adrian, Păscuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Ritivoiu Mihai,  
Rus Alain, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Supuran Sorin, Szatmari Ştefan, Tiuch Cătălin, 
Vasile Marian, 2 voturi impotrivă din partea domnilor Cutu Dorin, Cociobea Sorin şi 2 abţineri 
din partea domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă 

Supun, de asemenea,  la vot propunerea prin care doamna Trâmbiţaş Geta este 
nominalizată ca membru suplimentar în Comisia tehnică de amenajare a teritoriului şi 
urbanismului a judeţului Timiş.  

Consiliul judeţean Timiş a aprobat şi această propunere cu  34 voturi “pentru” din 
partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Borha Liviu, 
Bologa Gheorghe, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu 
Ioan, Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu 
Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius,  Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, 
Păscuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Ritivoiu Mihai,  Rus Alain, Rus 
Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Supuran Sorin, Szatmari Ştefan, Tiuch Cătălin şi  
Vasile Marian şi o abţinere din partea doamnei Rus Georgeta. 
 Cele două nominalizări fiind aprobate, vă supun la vot proiectul de hotărâre.  

Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 35 voturi “pentru” din 
partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Borha Liviu, 
Bologa Gheorghe, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu 
Ioan, Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu 
Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius,  Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, 
Păscuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Ritivoiu Mihai,  Rus Alain, Rus 
Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Supuran Sorin, Szatmari Ştefan, Tiuch Cătălin şi  
Vasile Marian. 
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Punctul nr. 23 – Proiect de hotărâre pentru modificarea Organigramei şi Statului 
de funcţii ale Direcţiei pentru Administrarea Drumurilor şi Podurilor Judeţene Timiş. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru administraţie publică locală şi 

Comisia economică. 
Dacă sunt discuţii?  
 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Aş vrea să vă întreb dacă înfiinţarea unui nou post de director adjunct respectă 

reglementările în vigoare referitoare la numărul de personal ce trebuie să existe în 
subordinea unui director adjunct.  

Spun acest lucru pentru că nu cred că la 18 funcţii de execuţie contractuale pot exista 
3 funcţii de director şi o funcţie de şef serviciu.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Nu sunt 3 posturi de director. Există 1 post director, 1 post director adjunct şi 1 post 

şef de serviciu. Am considerat funcţia de director adjunct necesară deoarece se propune 
posibilitatea  realizării  controlului pe drumurile judeţene, fapt care până acum ne-a lipsit.  
Avem un cântar pe care va trebui să-l repunem în funcţiune. Probabil că la punctul „Diverse” 
se va ridica problema drumurilor în zona autostrăzilor. Din acest motiv a reieşit propunerea. 
Vrem să facem un corp de control şi să folosim cât mai repede cântarul pe drumurile 
judeţene pentru a veni în sprijinul transportului în mod deosebit. În acest sens, domnul 
consilier judeţean Cutu Dorin vă poate spune ce probleme sunt. 

Acestea au fost motivele pentru care am considerat necesară schimbarea 
organigramei.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Eu am citit materialul şi din acesta reiese faptul că sunt 4 funcţii contractuale de 

conducere. Acest lucru înseamnă 1 director, 2 directori adjuncţi şi 1  şef serviciu la un total 
de 18 funcţii contractuale de execuţie.  

 
Domnul consilier judeţean Cătălin Tiuch 
Pentru că este al doilea proiect la care domnul Martinescu face referire la cadrul legal 

aş vrea să-l rugaţi pe domnia sa să ne spună la ce cadru legal se referă şi care este legea în 
care este prevăzut normativul respectiv. Ce lege ne spune câţi oameni trebuie să fie în 
subordinea unui director? 

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu  
Mă refer la legile nescrise.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Trebuie să înţelegeţi că potrivit organigramei există 1 director tehnic adjunct, 1 director 

economic la care se adaugă, prin înfiinţare, un director adjunct. Directorul economic a fost. 
Aici este trecut sub denumirea de director adjunct dar, de fapt, ele este director economic.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Vă reamintesc că, potrivit legislaţiei, la o funcţie de director trebuie să existe între 14 -

15 subordonaţi, iar noi nu suntem în această situaţie şi nici nu cred că vom fi înfiinţând un 
post de director.  Dar, probabil, că aveţi dumneavoastră o gândire cu care noi încă nu 
suntem în cunoştinţă de cauză şi despre care o să aflăm curând.  
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Domnul preşedinte Titu Bojin 
Da, o să aflaţi curând.  
Dacă mai sunt alte discuţii? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 26 voturi “pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Titu,  Borha Liviu, Bologa 
Gheorghe, Cocean Liviu, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ioan, Diaconu Adrian, Dobra Călin, 
Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Martinescu Marius,  Mihoc Marcel, Negoiţă 
Adrian, Păscuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai,  Stanciu Pompiliu, Stancu 
Traian, Supuran Sorin, Szatmari Ştefan, Tiuch Cătălin şi  Vasile Marian, 5 voturi împotrivă din 
partea doamnelor/domnilor Lelescu Tiberiu, Moldovan Paul, Popescu Marin, Rus Alain, Rus 
Georgeta şi 4 abtineri din partea doamnelor/domnilor Bojin Mihăiţă, Cociobea Sorin, Cutu 
Dorin şi  Gaita Oana. 

 
Înainte de a trece la dezbaterea următorului punct pe ordinea de zi aş vrea să-mi 

permiteţi să fac un mic comentariu referitor la organigrama consiliului judeţean.  
După cum ştiţi am promis că vom schimba organigrama, însă, am amânat puţin acest 

lucru dar nu am renunţat la ideea de a face mişcările necesare în cadrul aparatului propriu. 
Aceste mişcări pot fi chiar cu reducerea numărului de posturi din organigramă.  

Pentru moment am făcut mişcări în organigrama Direcţiei judeţene de drumuri. 
Urmează să facem şi la următoarele instituţii din subordinea consiliului judeţean.  

Am înţeles că se discută în Guvern despre posibilitatea deblocării posturilor din 
instituţiile publice şi din administraţia publică.  Din acest motiv nu am vrut să intervenim încă 
în organigramă şi statul de funcţii . Vrem să ne pliem pe ceea ce hotărăşte Guvernul.  

Am discutat cu domnul secretar şi împreună am hotărât să amânăm discuţiile până la 
şedinţa următoare.  Am ţinut să fac această precizare pentru că nu am vrut să credeţi că am 
renunţat la promisiunea făcută. Aceasta rămâne valabilă însă mişcările în organigramă şi 
statul de funcţii se vor face în funcţie de reglementările ce vor veni prin ordonanţa guvernului  
ce va fi dată în acest sens.  

 
Punctul nr. 24 – Proiect de hotărâre privind constituirea unei Comisii speciale 

pentru analizarea Regulamentului de organizare şi funcţionare a Consiliului judeţean 
Timiş şi formularea de propuneri pentru modificarea şi completarea acestuia. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul nu a făcut obiectul analizei în comisiile de specialitate, propunerile de 

nominalizare urmând a se face în plenul şedinţei. 
Vă propun să stabilim încă de la început care va fi numărul membrilor din această 

comisie. Acesta va fi 5 sau 7 în funcţie de decizia dumneavoastră şi va cuprinde un 
preşedinte, un secretar şi 3 sau 5 membri.  

Comisia trebuie să pregătească regulamentul de organizare şi funcţionare al 
consiliului judeţean pentru următorii 4 ani.  

Înainte de a face nominalizările, şi având în vedere că există doar propunerea prin 
care comisia să fie alcătuită din 5 membrii,  vă supun la vot această propunere.   

Consiliul judeţean Timiş a aprobat această propunere cu 33  voturi „pentru” din partea 
doamnelor /domnilor  Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Borha Liviu, Bologa 
Gheorghe, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, 
Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius,  Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Pau 
Radu, Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai,  Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu 
Traian, Supuran Sorin, Szatmari Ştefan, Tiuch Cătălin şi  Vasile Marian şi o abţinere din 
partea domnului Popescu Marin 
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În continuare vă rog să formulaţi propuneri pentru preşedintele, secretarul şi cei 3 

membrii ai comisiei. 
Pentru început vă propun, în funcţia de preşedinte al comisiei, pe domnul 

vicepreşedinte Marian Vasile.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat această propunere cu 33 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor  Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Borha Liviu, Bologa 
Gheorghe, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, 
Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius,  Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păscuţă 
Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai,  Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu 
Pompiliu, Stancu Traian, Supuran Sorin, Szatmari Ştefan, Tiuch Cătălin  şi o abţinere din 
partea domnului Popescu Marin şi Marian Vasile.  

 
Din partea PDL, domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu propune în funcţia de 

membru  pe domnul consilier Marius Martinescu, motivând faptul că domnia sa are 
experienţă în ceea ce priveşte administraţia publică.  

Supun la vot propunerea domnului consilier judeţean Tiberiu Lelescu.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat această propunere cu  33 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor  Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Borha Liviu, Bologa 
Gheorghe, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, 
Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Lelescu Tiberiu, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păscuţă Adrian, Pau Radu, 
Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, 
Supuran Sorin, Szatmari Ştefan, Tiuch Cătălin,  Vasile Marian şi o abţinere din partea 
domnului Popescu Marin 

 
Din partea PP-DD a fost propus, în funcţia de membru, domnul consilier judeţean 

Zanfir Florian.  
Supun la vot această propunere.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat propunerea cu 33 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor  Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Borha Liviu, Bologa 
Gheorghe, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, 
Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Lelescu Tiberiu, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păscuţă Adrian, Pau Radu, 
Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, 
Supuran Sorin, Szatmari Ştefan, Tiuch Cătălin,  Vasile Marian şi o abţinere din partea 
domnului Popescu Marin 

 
Din partea PSD, îmi permit să fac eu o propunere pentru funcţia de secretar. Prin 

urmare, propun pe domnul Stanciu Pompiliu în funcţia de secretar al comisiei.  
 Consiliul judeţean Timiş a aprobat propunerea cu 34 voturi “pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Bologa Gheorghe,  
Borha Liviu,  Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, 
Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius,  Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păscuţă 
Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai,  Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu 
Pompiliu, Stancu Traian, Supuran Sorin, Szatmari Ştefan, Tiuch Cătălin,  Vasile Marian şi o 
abţinere din partea domnului Popescu Marin. 
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Din partea grupului ACD, domnul vicepreşedinte Marian Vasile a  propus în funcţia de 
membru domnul consilier judeţean Cosmin Costa.  

Consiliul judeţean Timiş a aprobat propunerea cu 34 voturi “pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Bologa Gheorghe,  
Borha Liviu,  Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, 
Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius,  Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păscuţă 
Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai,  Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu 
Pompiliu, Stancu Traian, Supuran Sorin, Szatmari Ştefan, Tiuch Cătălin,  Vasile Marian şi o 
abţinere din partea domnului Popescu Marin. 

Având în vedere că toate nominalizările au fost aprobate, vă supun la vot proiectul de 
hotărâre.  

Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 34 voturi “pentru” din 
partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Bologa 
Gheorghe,  Borha Liviu, , Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, 
Daviţoiu Ioan, Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, 
Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius,  Mihoc Marcel, Moldovan Paul, 
Negoiţă Adrian, Păscuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai,  Rus Alain, Rus 
Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Supuran Sorin, Szatmari Ştefan, Tiuch Cătălin şi  
Vasile Marian şi o abţinere din partea domnului Popescu Marin.  

 
 
Punctul nr. 25 – Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanţilor 

Consiliului judeţean Timiş în Comitetul de organizare pentru constituirea Autorităţii 
Teritoriale de Ordine Publică a judeţului Timiş, respectiv a membrilor ATOP. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost analizat în toate comisiile de specialitate care au propus ca 

nominalizarea să se facă în plenul şedinţei. 
În acest sens, vă rog să formulaţi propuneri pentru Comitetul de organizare.  Toţi 

membri vor fi validaţi prin decizia Instituţiei Prefectului judeţului Timiş.  În mod normal şi 
conform prevederilor ATOP, în Comitetul de organizare trebuie să fie numit un 
vicepreşedinte. În acest sens, propun pe domnul vicepreşedinte Marian Vasile.  

Supun la vot această propunere.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat propunerea cu 33 voturi pentru din partea 

doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Bologa Gheorghe,  
Borha Liviu,  Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, 
Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Lelescu Tiberiu, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păscuţă Adrian, Pau Radu, 
Plavoşin Deian, Popescu Marin,  Ritivoiu Mihai,  Rus Alain,  Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, 
Supuran Sorin, Szatmari Ştefan, Tiuch Cătălin şi  Vasile Marian  

 
Urmează să supunem la vot un număr de 4 membri care vor fi câte un reprezentant 

din PDL, PP-DD, ACD şi PSD. Cum ACD îl are deja nominalizat pe domnul vicepreşedinte 
Marian Vasile, vă propun ca din partea PSD să facă parte domnul consilier judeţean Adrian 
Negoiţă.  

Consiliul judeţean Timiş a aprobat propunerea cu 34 voturi „pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Bologa Gheorghe,  
Borha Liviu,  Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, 
Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius,  Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Păscuţă Adrian, Pau 
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Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin Ritivoiu Mihai,  Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu 
Pompiliu, Stancu Traian, Supuran Sorin, Szatmari Ştefan, Tiuch Cătălin,  Vasile Marian şi o 
abţinere din partea domnului Negoiţă Adrian.  

  
Din partea PDL, domnul consilier judeţan Bitea Nicolae propune ca membru pe 

domnul Tiberiu Lelescu.  
Supun la vot această propunere.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat propunerea cu 35 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Bologa Gheorghe,  
Borha Liviu,  Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, 
Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius,  Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Păscuţă Adrian, Negoiţă 
Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin Ritivoiu Mihai,  Rus Alain, Rus Georgeta, 
Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Supuran Sorin, Szatmari Ştefan, Tiuch Cătălin şi  Vasile 
Marian.  

 
Din partea PP-DD  a fost propus domnul consilier judeţean Diaconu Adrian.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat propunerea cu 34 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Bologa Gheorghe,  
Borha Liviu,  Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, 
Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, 
Martinescu Marius,  Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian,  Păscuţă Adrian, Pau 
Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin Ritivoiu Mihai,  Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu 
Pompiliu, Stancu Traian, Supuran Sorin, Szatmari Ştefan, Tiuch Cătălin,  Vasile Marian şi o 
abţinere din partea domnului Diaconu Adrian .  

 
Având în vedere că toate propunerile pentru Comitetul de organizare al ATOP au fost 

aprobate, vă rog să formulaţi propuneri pentru membrii ATOP.  
Ca să nu fie nici un fel de discuţii, vom stabili încă de la început ca membrii să fie 1 de 

la PDL, 1 PP – DD, 2 PSD şi 2 ACD.  Sunteţi de acord cu această structură? Dacă da, atunci 
vă rog să faceţi nominalizările respective.  

Cu permisiunea dumneavoastră cele 2 propuneri din partea grupului PSD sunt domnul 
vicepreşedinte Călin Dobra şi domnul consilier judeţean Mihoc Marcel.  

Supun la vot propunerea cu privire la nominalizarea domnului vicepreşedinte Călin 
Dobra  ca membru ATOP.  

Consiliul judeţean Timiş a aprobat propunerea cu 31 voturi „pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Titu,  Bologa Gheorghe,  Borha Liviu,  
Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Diaconu 
Adrian,  Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, 
Martinescu Marius,  Mihoc Marcel, Moldovan Paul,  Păscuţă Adrian, Negoiţă Adrian, Pau 
Radu, Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai,  Rus Alain,  Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Supuran 
Sorin, Szatmari Ştefan, Tiuch Cătălin şi  Vasile Marian. 

 
Supun la vot propunerea cu privire la nominalizarea domnului consilier judeţean 

Marcel Mihoc  ca membru ATOP.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat propunerea cu 32 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă,  Bologa Gheorghe,  
Borha Liviu,  Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, 
Diaconu Adrian, Dobra Călin,   Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Lelescu Tiberiu, Păscuţă Adrian, Negoiţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, 
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Ritivoiu Mihai,  Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Supuran Sorin, 
Szatmari Ştefan, Tiuch Cătălin şi  Vasile Marian. 

 
Din partea grupului PDL  domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu a propus pe 

domnul Paul Moldovan.   
Supun la vot propunerea cu privire la nominalizarea domnului consilier judeţean Paul 

Moldovan  ca membru ATOP 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat propunerea cu 35 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Bologa Gheorghe,  
Borha Liviu,  Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, 
Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius,  Mihoc Marcel, Păscuţă Adrian, Negoiţă Adrian, Pau 
Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin Ritivoiu Mihai,  Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu 
Pompiliu, Stancu Traian, Supuran Sorin, Szatmari Ştefan, Tiuch Cătălin şi  Vasile Marian. 

 
Din partea grupului PP-DD a fost propus domnul Ilie Bertea.  
Supun la vot propunerea cu privire la nominalizarea domnului consilier judeţean Ilie 

Bertea   ca membru ATOP 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat propunerea cu 35 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Bologa Gheorghe,  
Borha Liviu,  Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, 
Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius,  Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Păscuţă Adrian, Negoiţă 
Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin Ritivoiu Mihai,  Rus Alain, Rus Georgeta, 
Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Supuran Sorin, Szatmari Ştefan, Tiuch Cătălin şi  Vasile 
Marian 

 
Din partea grupului ACD, domnul vicepreşedinte Marian Vasile a propus pe domnul 

Liviu Borha şi domnul Stancu Traian.   
Supun la vot propunerea cu privire la nominalizarea domnului consilier judeţean Liviu 

Borha   ca membru ATOP 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat propunerea cu 35 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Bologa Gheorghe,  
Borha Liviu,  Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, 
Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius,  Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Păscuţă Adrian, Negoiţă 
Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin Ritivoiu Mihai,  Rus Alain, Rus Georgeta, 
Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Supuran Sorin, Szatmari Ştefan, Tiuch Cătălin şi  Vasile 
Marian 

 
Supun la vot propunerea cu privire la nominalizarea domnului consilier judeţean 

Stancu Traian   ca membru ATOP 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat propunerea cu 35 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Bologa Gheorghe,  
Borha Liviu,  Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, 
Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius,  Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Păscuţă Adrian, Negoiţă 
Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin Ritivoiu Mihai,  Rus Alain, Rus Georgeta, 
Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Supuran Sorin, Szatmari Ştefan, Tiuch Cătălin şi  Vasile 
Marian. 
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Având în vedere că toate propunerile pentru Comitetul de organizare ATOP şi pentru 
membri ATOP au fost aprobate, supun la vot  proiectul de hotărâre. 

Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 35 voturi „pentru” din 
partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Bologa 
Gheorghe,  Borha Liviu,  Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, 
Daviţoiu Ioan, Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, 
Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius,  Mihoc Marcel, Moldovan Paul, 
Păscuţă Adrian, Negoiţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin Ritivoiu Mihai,  
Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Supuran Sorin, Szatmari Ştefan, 
Tiuch Cătălin şi  Vasile Marian. 

 
 
Punctul nr. 26 – Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanţilor 

Consiliului judeţean Timiş în adunările generale ale unor societăţi comerciale la care 
judeţul Timiş este acţionar, şi propunerea de numire a reprezentanţilor în consiliile de 
administraţie ale acestora. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost analizat în Comisia economică şi Comisia pentru administraţie, însă, 

nu s-au formulat propuneri, urmând ca propunerile să fie formulate în plenul şedinţei.  
Vă rog să formulaţi propuneri pentru societăţile comerciale nominalizate în anexa la 

proiectul de hotărâre, separat pentru Adunarea generală şi Consiliul de administraţie. 
Societăţile DRUMCO, INTERSERVICE, APCAN, SKILIFT şi AQUATIM sunt cele în 

care trebuie să faceţi propuneri pentru reprezentanţii consiliului judeţean în AGA şi Consiliile 
de administraţie. Am rugămintea ca propunerile să fie pe grupuri politice, astfel încât fiecare 
partid politic să aibă reprezentanţi atât în AGA cât şi în CA ale fiecărei societăţi.  Trebuie să 
ţineţi cont de faptul că reprezentanţii desemnaţi nu pot fi consilieri judeţeni.  

 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
Domnule preşedinte, vă solicităm o scurtă pauză pentru consultări. Sincer, ne-am 

gândit că nu ne daţi voie să facem nominalizări şi din acest motiv nu suntem pregătiţi.   
 
Domnul preşedinte Titu Bojin.  
Cu speranţa că pauza acordată a fost binevenită am rugămintea de a face 

nominalizările pentru desemnarea reprezentanţilor în AGA  la SC DRUMCO SA.  
Din partea grupului ACD, domnul vicepreşedinte Marian Vasile, propune pe domnul 

Margău Sorin.  
Supun la vot propunerea domnului vicepreşedinte Marian Vasile.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat desemnarea domnului Margău Sorin în AGA la SC 

DRUMCO SA cu 33 voturi „pentru” din partea doamnelor/domnilor   Bertea Ilie, Bitea Nicolae, 
Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Bologa Gheorghe, Borha Liviu,  Cocean Liviu, Cociobea Sorin, 
Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gaita Oana, 
Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius,  Mihoc 
Marcel, Moldovan Paul, Păscuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin Ritivoiu 
Mihai,  Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Supuran Sorin, Szatmari Ştefan, 
Tiuch Cătălin şi  Vasile Marian şi o abţinere din partea domnului Rus Alain.  

 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu  
Domnule preşedinte vă rog să ne spuneţi dacă avem posibilitatea să desemnăm 

reprezentanţi în AGA şi în CA sau doar în una din acestea.  
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Domnul preşedinte Titu Bojin 
Fiecare grup politic poate face două nominalizări. O nominalizare pentru AGA şi o 

nominalizare pentru Consiliul de Administraţie. Sunt 5 societăţi comerciale la care trebuie să 
desemnăm reprezentanţi, ţinând cont de faptul că aceste nominalizări nu pot fi făcute din 
rândul consilierilor judeţeni. Cum în  total sunt 10 funcţii propun să mergem pe câte două 
nominalizări de la fiecare grup politic.  

 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu.  
Din partea grupului PDL propunem pe  domnul Andrei Orban ca reprezentant în AGA 

la SC INTER CENTER SA.  
Supun la vot această propunere.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat desemnarea domnului Andrei Orban cu 34 voturi 

„pentru” din partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, 
Bologa Gheorghe, Borha Liviu,  Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu 
Dorin, Daviţoiu Ioan, Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle 
Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius,  Mihoc Marcel, Moldovan Paul, 
Păscuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin Ritivoiu Mihai,  Rus Alain,Rus 
Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Supuran Sorin, Szatmari Ştefan, Tiuch Cătălin şi  
Vasile Marian.  

 
Domnul consilier judeţean Diaconu Nicolae 
Din câte am înţeles SC APCAN este aproape de lichidare.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Da, dar ea este încă  societatea noastră. Noi vom decide dacă o lichidăm sau nu. 

Deocamdată ea trebuie să funcţioneze. 
 
Domnul consilier judeţan Diaconu Nicolae 
Din partea grupului PP-DD propunem pe  domnul Poteraş Maricel ca reprezentant în 

AGA la APCAN.  
Supun la vot propunerea  grupului PP-DD. 
Consiliul judeţean a aprobat desemnarea domnului Poteraş Maricel cu 33 voturi 

„pentru” din partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, 
Bologa Gheorghe, Borha Liviu,  Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu 
Dorin, Daviţoiu Ioan, Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle 
Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius,  Mihoc Marcel, Moldovan Paul, 
Păscuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin Ritivoiu Mihai,  Rus Alain, Rus 
Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Supuran Sorin, Szatmari Ştefan, Tiuch Cătălin şi  
Vasile Marian.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Din partea grupului PSD a fost propus ca reprezentant în AGA la SC AQUATIM SA 

domnul Jude Alexandru.  
Supun la vot această propunere.  
Consiliul judeţean a aprobat desemnarea domnului Jude Alexandru  cu 33 voturi 

„pentru” din partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, 
Bologa Gheorghe, Borha Liviu,  Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu 
Dorin, Daviţoiu Ioan, Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle 
Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius,  Mihoc Marcel, Moldovan Paul, 
Păscuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin Ritivoiu Mihai,  Rus Alain, Rus 
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Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Supuran Sorin, Szatmari Ştefan, Tiuch Cătălin şi  
Vasile Marian.  

 
Din partea grupului PDL a fost propus ca reprezentant în AGA la SC SKILIFT SA 

doamna Naghy Mariana.  
Supun la vot propunerea grupului PDL.  
Consiliul judeţean a aprobat desemnarea doamnei Naghy Mariana   cu 33 voturi 

„pentru” din partea doamnelor/domnilor Consiliul judeţean a aprobat desemnarea domnului 
Jude Alexandru  cu 33 voturi „pentru” din partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea 
Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Bologa Gheorghe, Borha Liviu,  Cocean Liviu, Cociobea 
Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gaita 
Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius,  
Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Păscuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin 
Ritivoiu Mihai,  Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu,  Supuran Sorin, Szatmari Ştefan, 
Tiuch Cătălin şi  Vasile Marian.  

 
În continuare vom trece la nominalizările pentru reprezentanţii în Consiliul de 

Administraţie ale societăţilor amintite anterior.  
În Consiliulul de Administraţie al SC DRUMCO SA a fost domnul director Mirel 

Gheorghe şi vă propun ca domnia sa să rămână în continuare.  
Supun la vot această propunere.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat propunerea cu 33 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu,  Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, 
Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius,  Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Păscuţă Adrian, Pau 
Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin Ritivoiu Mihai,  Rus Alain, Rus Georgeta,  Stancu 
Traian, Supuran Sorin, Szatmari Ştefan, Tiuch Cătălin şi  Vasile Marian.  

 
 
Domnul vicepreşedinte Marian Vasile 
La INTER CENTER  SERVICE SA propun ca reprezentant în Consiliul de 

Administraţie pe domnul Adrian Aldea.  
 
Domnul preşdinte Titu Bojin 
Supun la vot această propunere.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat propunerea cu 34 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu,  Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, 
Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius,  Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Păscuţă Adrian, Pau 
Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin Ritivoiu Mihai,  Rus Alain, Rus Georgeta,  Stanciu 
Pompiliu, Stancu Traian, Supuran Sorin, Szatmari Ştefan, Tiuch Cătălin şi  Vasile Marian.  

 
Din partea grupului PP-DD, domnul Diaconu Nicolae propune pe domnul Hinoveanu 

Constantin ca reprezentant în Consiliul de Administraţie la SC APCAN SA. 
Supun la vot această propunere.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat propunerea cu 33 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu,  Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, 
Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
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Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius,  Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Păscuţă Adrian, Pau 
Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin Ritivoiu Mihai,  Rus Alain, Rus Georgeta,  Stanciu 
Pompiliu, Stancu Traian, Supuran Sorin, Szatmari Ştefan, Tiuch Cătălin. 

 
Domnul Petrişor Nădăştean – Secretar al judeţului Timiş  
Dacă îmi permiteţi v-aş recomanda ca la această societate să fie desemnat un 

reprezentant care se pricepe având în vedere că sunt o serie de probleme.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Am specificat deja faptul că ne străduim să închidem  SC APCAN SA. Nu ştim dacă 

vom reuşi acest lucru până la sfârşitul anului  sau anul viitor. Cert este că există promisiunea 
că PP-DD vor avea prioritate atunci când vom discuta, în sedinţa viitoare, despre celelalte 
desemnări. 

 
Domnul Petrişor Nădăştean – Secretar al judeţului Timiş  
Nu am vrut să spun decât că trebuie să fie un om cu experienţă pentru că la această 

societate sunt probleme.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Sunt convins că domnul Hinoveanu Constantin va reuşi să rezolve toate  problemele 

din cadrul societăţii respective.  
În continuare,  grupul PC propune ca reprezentant în Consiliul de Administraţie al SC 

SKILIFT SA pe domnul Marian Cucşa.  
Supun la vot această propunere. 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat propunerea cu 33 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu,  Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, 
Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Lelescu Tiberiu, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Păscuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, 
Popescu Marin Ritivoiu Mihai,  Rus Alain, Rus Georgeta,  Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, 
Supuran Sorin, Szatmari Ştefan, Tiuch Cătălin şi Marian Vasile.  

 
Din partea grupului PSD, propunem ca reprezentant în Consiliul de Administraţie al 

SC AQUATIM SA pe domnul Tiberiu Kiss.  
Supun la vot această propunere.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat propunerea cu 33 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu,  Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, 
Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius,  Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Păscuţă Adrian, Pau 
Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin Ritivoiu Mihai,  Rus Alain, Rus Georgeta,  Stanciu 
Pompiliu,  Supuran Sorin, Szatmari Ştefan, Tiuch Cătălin şi Marian Vasile.  

 
Având în vedere că toate nominalizările au fost aprobate, vă supun la vot proiectul de 

hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 33 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu,  Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, 
Daviţoiu Ioan, Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, 
Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius,  Mihoc Marcel, Moldovan Paul, 
Păscuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin Ritivoiu Mihai,  Rus Georgeta,  
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Stanciu Pompiliu, Stancu Traian,  Supuran Sorin, Szatmari Ştefan, Tiuch Cătălin şi Marian 
Vasile.  

Înainte de a trece la următorul punct de pe ordinea de zi, rog reprezentanţi tuturor 
partidelor politice să comunicaţi celor desemnaţi să ne transmită toate datele de identitate şi 
numărul de telefon.  

 
 
Punctul nr. 27 – Proiect de hotărâre privind privind modificarea componenţei 

Comisiei de Evaluare a Persoanelor Adulte cu Handicap Timiş şi a Regulamentului de 
organizare şi funcţionare al acesteia. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru administraţie publică. În cadrul 

Comisiei pentru sănătate şi protecţie socială s-a propus ca nominalizarea să se facă în plenul 
şedinţei. Precizăm că nu este posibilă o altă nominalizare, întrucât preşedintele comisiei are 
calitatea de angajat al Direcţiei generale de asistenţă socială şi protecţia copilului Timiş şi a 
dobândit această calitate prin concurs.  

Supun la vot nominalizarea doamnei Buţurca Emilia, medic specialist, domnia sa fiind 
confirmată în urma concursului susţinut.  

Consiliul judeţean Timiş a aprobat nominalizarea doamnei Buţurca Emilia cu 34 voturi 
„pentru” din partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, 
Bologa Gheorghe, Borha Liviu,  Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu 
Dorin, Daviţoiu Ioan, Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle 
Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius,  Mihoc Marcel, Moldovan Paul, 
Păscuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin Ritivoiu Mihai,  Rus Alain, Rus 
Georgeta,  Stanciu Pompiliu, Stancu Traian,  Supuran Sorin, Szatmari Ştefan, Tiuch Cătălin 
şi Marian Vasile.  

 
Punctul nr. 28 – Proiect de hotărâre privind aprobarea Monografiei economico-

militare a judeţului Timiş.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin. 
Dacă sunt discuţii? 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 34 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu,  Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, 
Daviţoiu Ioan, Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, 
Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius,  Mihoc Marcel, Moldovan Paul, 
Păscuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin Ritivoiu Mihai,  Rus Alain, Rus 
Georgeta,  Stanciu Pompiliu, Stancu Traian,  Supuran Sorin, Szatmari Ştefan, Tiuch Cătălin 
şi Marian Vasile.  

 
Punctul nr. 29 – Diverse. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Dacă sunt alte probleme? 
 
Domnul consilier judeţean Stancu Traian 
Domnule preşedinte şi stimaţi colegi, pentru a continua activităţile din vechiul mandat, 

la care ţin foarte mult la fel ca şi dumneavoastră, propun reînfiinţarea Comisiei speciale de 
sprijinire a proiectului Aeroportul Cioca.  
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Vă propun ca această comisie să fie formată din 5 membri, iar aceştia să fie câte unul 
din  rândul fiecărui partid politic. Dacă sunt alte propuneri, vă rog să spuneţi, dacă nu aş 
vrea, dacă este posibil, să hotărâm acum care vor fi cei 5 membri care vor fi în componenţa 
Comisiei speciale.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Dacă sunt şi alte discuţii faţă de propunerea domnului Stancu Traian  
 
Domnul Petrişor Nădăştean – Secretar al judeţului Timiş  
Acest lucru a fost stabilit prin hotărâre. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Nu, domnul consilier judeţean Stancu Traian propune să se reânfiinţeze Comisia 

specială pentru proiectul Aeroportul Cioca în colaborare cu Primăria municipiului Timişoara.  
Noi am avut în mandatul trecut o comisie dar aceasta nu şi-a dus sarcina până la capăt.  

 
Domnul Petrişor Nădăştean – Secretar al judeţului Timiş  
Comisia respectivă, din câte ştiu eu a fost aprobată printr-o hotărâre a consiliului 

judeţean.  În acest caz, trebuie promovat un proiect de hotărâre pentru reânfiinţarea comisiei 
propusă de domnul Stancu Traian.  Nu putem face acest lucru, aici şi acum.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Propunerea domnului Stancu Traian mi se pare corectă. Domnia sa doreşte să facem 

pregătirea  comisiei pentru viitoarea şedinţă stabilind încă de acum care vor fi membri acestei 
comisii.  

 
Domnul consilier judeţean Stancu Traian 
Pot accepta şi această variantă. Însă, când am propus reânfiinţarea acestei comisii m-

am referit la schimbarea consilierilor judeţeni care au fost în vechea comisie.  Acest lucru 
însemană că-i putem schimba acum, făcând alte nominalizări având în vedere că avem 
aprobată comisia încă din mandatul trecut.  

Cu toate acestea pot aştepta să facem acest lucru în următoarea şedinţă.  
 
Domnul Petrişor Nădăştean – Secretar al judeţului Timiş  
Am luat notă de propunerea dumneavoastră şi pentru şedinţa viitoare vom promova 

un proiect de hotărâre cu privire la actualizarea acestei comisii. În noua comisie pot fi şi 
consilieri judeţeni care au fost în vechea comisie.  

 
Domnul consilier judeţean Stancu Traian 
Domnule secretar, dumneavoastră trebuie să ne spuneţi dacă este legal sau nu 

modificarea comisiei şi nu care va fi componenţa comisiei. Acest lucru îl stabilim noi 
consilierii judeţeni.  

 
Domnul Petrişor Nădăştean – Secretar al judeţului Timiş  
Da, vom promova un proiect în care dumneavoastră veţi decide componenţa Comisie 

speciale.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Da,  este corect. Vă pot spune de pe-acum că puteţi pregăti nominalizarea unui 

reprezentant din PDL; PSD; PNL; PP-DD şi PC.  
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Eu pot să vă spun că îl propun pe domnul consilier judeţean Plavoşin Deian să facă 
parte din această Comisie specială. Dumneavoastră hotărâţi cine va fi nominalizat  din cadrul 
fiecărui partid politic.  

Vreţi să faceţi acum nominalizările sau vreţi să le pregătiţi pentru următoarea şedinţă?  
 
Domnul consilier judeţean Traian Stancu 
Pentru că toţi avem pregătite nominalizările şi pentru a-l ajuta pe domnul secretar, 

propun să facem acum nominalizările.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Sunt de acord cu dumneavoastră.  
 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
Este un pic cam forţată solicitarea dumneavoastră. Noi nu suntem pregătiţi dar o să 

propunem din partea grupului PDL pe domnul Marin Popescu 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Din partea grupului PP-DD este propus domnul consilier judeţean Diaconu Adrian, din 

partea PNL, domnul vicepreşedinte Marian Vasile îl propune pe domnul Păşcuţă Adrian, iar 
din partea grupului PC este propus domnul Stancu Traian.  

Acestea fiind nominalizările urmează să fie pregătit proiectul de hotărâre şi aprobările 
acestor nominalizări se vor face în cadrul şedinţei de plen din luna octombrie.  

Dacă sunt şi alte probleme? Dacă nu,  sper să continuăm regula stabilită de comun 
acord şi preluată, ca o iniţiativă corectă, din vechiul mandat.  Este vorba despre activitatea de 
socializare care se întâmplă de fiecare dată după fiecare şedinţă de plen.  

Dacă nu vreţi să mai continuăm acest lucru sau dacă consideraţi că nu este bine ceea 
ce facem, vă rog să ne spuneţi. Din câte am observat sunt unii dintre noi care lipsesc 
frecvent. Sigur că întelegem dacă există un motiv bine întemeiat pentru aceste absenţe, însă 
aş vrea să hotărâm ce facem în continuare.  

Noi, cei din grupul USL, suntem de acord. Aş vrea să ştiu dacă şi dumneavoastră 
sunteţi de acord să participaţi.  

Din câte am înţeles sunteţi de acord să continuăm activitatea după şedinţa de plen. Vă 
mulţumesc! 

Dacă mai sunt alte probleme? Dacă nu, dată fiind epuizarea ordinei de zi, declar 
închise lucrările şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Timiş.  

 
 
 

PREŞEDINTE,     SECRETAR AL JUDEŢULUI TIMIŞ, 
                   Titu  BOJIN                                      Petrişor NĂDĂŞTEAN 
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